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 44מן המניין מס' לא ש 18-המועצת העיר 

 07.11.2021מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - פתמר צדקה י 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - קרן ד"ר גונן 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o  חבר מועצה -מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 :כמו כן נכחו 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o מנכ"ל העירייה- מר ארז ניסים 

o ה גזבר העיריי - מר אמנון ארץ קדושה 

o מבקר העירייה- מר בני יהונתן 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהלת אגף הכנסות - גב' אושרית לוי 

o עוזרת מבקר העירייה- גב' לירון בכר 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 .2020לשנת  סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח המבקר העירייה .1

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 538פרוטוקול מס'  44

סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .1

 .2020לדו"ח המבקר העירייה לשנת 
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 פרוטוקול

שלא מן המניין,  אני פותח את הישיבה. חברים אני פותח את הישיבה. ישיבה מר מוטי ששון:

 שי? בבקשה איפה נמצא, איפה שי?

 כן. מר שי קינן:

ועדה לענייני ביקורת והסעיף, הסעיף של הישיבה, סיכומיה והצעותיה של ה מר מוטי ששון:

. קיבלתם את הדו"ח. בבקשה, תציג את 2020לדו"ח מבקר העירייה לשנת 

 ועדה. וההמלצות של ה

 

ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת  עדה לענייניוסיכומיה והצעותיה של הו .1

2020. 

 

נעשתה עבודה באמת יסודית ויוצאת דופן על ידי אגף  כן. אז קודם כל מוטי, מר שי קינן:

הביקורת בראשות המבקר בני ולירון, מיטל וכל החבר'ה גם הצטרפו לאגף, 

 הם יחסית חדשים. הם עושים עבודה טובה ואני צריך לציין אותם. 

 מה זה משנה? :מר חיים זברלו

יאנה, קרן. בכל מקרה, הדו"ח הוא דו"ח מקיף. ספר עב כרס. עבדנו עליו  מר שי קינן:

מספר ישיבות שעות ארוכות אבל מן הסתם אי אפשר לעבור על כל הספר 

הזה אבל ליקטנו מתוך הספר,  מתוך דו"ח הביקורת, את הנקודות מה 

אותן אל המועצה. אני  שנקרא הקריטיות שמצאנו לנכון שיהיה ראוי להביא

, פרק שדן בהסכמי שעות ובדיקת חובות. אז הממצאים הראו 6אתחיל בפרק 

שאין קריטריון הקובע דרישה להגשת מסמכים לבקשה למחיקת חוב או 

הסכם פשרה, במספר מקרים בהם הושג הסכם פשרה לא ניתן ללמוד מה 

והל של משרד מצבו הכלכלי של החייב. אני רוצה להוסיף שיש נוהל, שיש נ

הפנים. הוא נוהל מחייב, נוהל מחיקת חובות. הוא אומר שאם נכס בבעלות, 

ההחלטה תתקבל אחרי חוות דעת כתובה של מנהל מחלקת רווחה וצוות 

המונה את מנכ"ל הרשות, הגזבר והיועץ המשפטי. מוטי, זה לא קורה 

ל של בעירייה. זאת אומרת העירייה מגיעה להסכמי פשרה שלא על פי הנוה

 משרד הפנים. 

 זאת אומרת מה, כל מה שאישרנו עד היום, גב' נעה צ'פליצקי:

יגיד לך זברלו כמה פעמים שהוא עושה הסכמי פשרה של אנשים שלא  מר מוטי ששון:

והיו חובות בבתי כנסת וזברלו ישב עם הגבאים והצליח .משלמים בכלל 

ה פשרה, לא ילך להוציא מהם כסף בהסכמי פשרה על מה שהם חייבים. אז ז

 בלי פשרה.
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 אני לא דיברתי על מקרה כזה או אחר. אני מדבר על נוהל. יש נוהל, מר שי קינן:

יש נוהל מחיקת חובות שאושר פה ונוהל הסכמי פשרה שאושר פה במועצת  עו"ד יונת דיין:

העיר. כל הסכם פשרה כזה עובד בועדת המחוז, עובר ישיבה משותפת של 

ץ משפטי או נציגו, לא זוכרת מי הגורם השלישי שיושב, גזבר או נציגו, יוע

 וחותמים על ההסכם בצורה מסודרת.

אז בסדר, אז הנוהל מדבר על זה וצריך שצוות שמקבל החלטה צריך לקבל  מר שי קינן:

 אותה אחרי חוות דעת של מחלקת רווחה,

 יש, עו"ד יונת דיין:

הגזבר והיועץ המשפטי. זהו. זה לא  והצוות צריך למנות את מנכ"ל הרשות, מר שי קינן:

 קורה היום בעירייה, נקודה. 

שי כשאתה מקבל את המידע, ממי אתה מקבל כזה מידע? כי אני אומרת,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו שנים מאשרים פה. איך יכול להיות?

 מועדת הביקורת, מה זאת אומרת? מר שי קינן:

אתה מקבל את המידע, אנחנו יושבים פה ומאשרים אז אני שואלת מול מי  גב' נעה צ'פליצקי:

 ישיבה אחרי ישיבה מבלי לדעת? וכשיוצא,

אגף הביקורת זה על דברים אחרים שאני בכלל לא, לא תקבל אותם בכלל.  מר חיים זברלו:

 שנה, 16מה זה שייך? אני 

 ואנחנו מקפידים, מר מאיר חלבי:

 אנחנו הכול מקפידים. גב' נעה צ'פליצקי:

לא, לא, אתה לא חייב להסכים על כל דבר. אז ככה. בהמלצות, מחלקת גבייה  קינן:מר שי 

, 339או  338תדרוש מסמכים מתושב המבקש למחוק את חובו על פי סעיף 

זה סעיף שמדבר על אם יש לו דירה או אין לו דירה, פירוט הכנסות, תלושי 

והכנסה מכל שכר, פנסיה, החזרי ביטוח לאומי, מלגות, שומות מס, הכנסה 

מקור שהוא, תדפיס חשבון בנק, ריכוז יתרות עדכני, תצהיר חשבונות בנקים 

על שם המבקש, תצהיר בעלות נכסים שבבעלות המבקש. המסמכים יתועדו 

בחשבון המשלם במערכת הגבייה ויובאו לדיון בועדת הפשרות אשר תבחן 

הליך את מצבו הכלכלי של החייב ובהתאם לכך יוחלט אם יש להמשיך ב

, לנוהל מחיקת חובות והסכמי 10מחיקת החוב או הסכם הפשרה. לגבי סעיף 

קובע כי הרכב ועדת הפשרות ועניין של חובות בסכום  פשרה ראשות איתנה

אלף ש"ח יכלול את מנהלת אגף הכנסות, מנהל מחלקת גבייה  100של עד 

שירות וסגן מנהל מחלקת הגבייה ללא נוכחות של גזבר העירייה ושל נציג ה

המשפטי של העירייה שיבחן את ההיבטים המשפטיים. ההמלצות, יש לבצע 

לנוהל מחיקת חובות והסכמי פשרה ראשות איתנה ולהגדיר  10עדכון לסעיף 
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כי הרכב ועדת הפשרות תכלול את גזבר, מנכ"ל העירייה. זה דבר שלא קורה 

חלקת היום בעירייה. היועץ המשפטי כאמור, מנהל אגף הכנסות ומנהל מ

הגבייה בלבד, והם יהיו הגורמים המוסמכים אשר יאשרו את הסכמי 

הפשרות ומחיקת החובות. עורך דין חיצוני ישתתף בועדה ויעיין בהסכם 

הפשרה שהושג כחלק מהליך של אכיפה משפטית. אני חוזר ואומר, ואני 

מדגיש, שנדרשת חוות דעת של מנהל או מנהלת מחלקת רווחה. במקרים 

 א קורה.כאלה זה ל

 אבל שי, מי שיושב בועדת ההנחות, מר מוטי ששון:

 אני מדבר על ההליך. אני מדבר על ההליך של טרם. מר שי קינן:

 טרם. מר מוטי ששון:

זה אומר כשזה מגיע לועדה זה כבר מעשה עשוי מוטי. אני מדבר על לפני שזה  מר שי קינן:

 מגיע.

 לא, לפני כן, ועדת ההנחות, מר מוטי ששון:

 כן.  ר שי קינן:מ

 בראשותו של זברלו, מקבלת את כל החומר, מר מוטי ששון:

 אבל ההליך לפני לא קורה. מר שי קינן:

 למה? מר מוטי ששון:

 ככה, מה לעשות?  מר שי קינן:

 אתם לא מקבלים חומר לפני? מר מוטי ששון:

ומר, הם מקבלים אבל מקבלים חומר, הם מקבלים חומר, סליחה שאני א מר שי קינן:

שלא עבר את כל הצנרת כמו שצריך. אני לא מאשים את זברלו או את עינב. 

 הם חושבים, הם חושבים שמגיע אליהם חומר עשוי. לצערי הקשר הוא,

 אוקיי, מר מוטי ששון:

אני חושב, שי באמת אני חושב שועדת, שמטפלים בזה גם איילת וגם עובדים  מר חיים זברלו:

 לא יודע איך אתה אומר את הדברים. שם באמת במסירות נפש, אני

 אני לא אומר שלא.  מר שי קינן:

 אתה יודע כמה אנשים, מר חיים זברלו:

אני לא אומר שלא חיים. אבל יש נהלים של משרד הפנים. הנהלים האלה לא  מר שי קינן:

 מיושמים כרגע.

 ר נכון.זה מה שהמבקרים אומרים. אני לא יודע אם כל מה שאתה אומ מר חיים זברלו:

 בסדר, בסדר. מר שי קינן:
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שי, בוא. אתה רוצה אנחנו נאמץ את ההמלצות שלך. בסך הכול עשיתם  מר מוטי ששון:

 עבודה.

אני ממשיך. בסעיף הממצאים, בחלק מהמקרים עולה כי הושג הסכם פשרה  מר שי קינן:

על אף שטרם מוצו הליכי האכיפה בכלל. אני רוצה, אני רוצה לחזור ולתזכר 

הגזבר אוקיי? הסכמי פשרה, ראינו המון הסכמי פשרה שבכלל הם לא  את

נכנסים תחת המסגרת של הסכם פשרה. הסכם פשרה אתה יכול להגיע 

שנים. זאת אומרת החוב, גילו  3להסכם ולחתום אותו רק אחרי שהוא מעל 

שנים. פה יכול להיות חוב שהוא בכלל לא הגיע לקריטריון  3של החוב מעל 

 פשרה. אוקיי?ומגיעים ל

 רגע אז איך עורך דין רואה את זה וחותם על זה? גב' נעה צ'פליצקי:

 איך עורך דין רואה? נו בסדר, אז מה אם הוא רואה? מר שי קינן:

 תראי, יש הבדל, יש ועדת הנחות בראשותו של זברלו. מר מוטי ששון:

 אני לא מדברת על ועדת ההנחות. גב' נעה צ'פליצקי:

יש ועדת ערר לארנונה בראשותו של עורך דין שזה יותר לאלה שמשיגים  מר מוטי ששון:

 השגות על הקביעה שלהם. אז את אומרת איך, איך, ההפך. גם שם דנים,

 הוא מגיע, הוא בא, מר שי קינן:

לא, אני אומרת, אנחנו יושבים פה אתם שנים אני קצת פחות, ישיבה אחרי  גב' נעה צ'פליצקי:

 ישיבה מצביעים,

 אבל לא ידענו. לא ידענו. גם חיים, י קינן:מר ש

 אז זה חמור שלא ידענו. גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון. אז בגלל יש ביקורת. מר שי קינן:

 זה חמור שלא ידענו. גב' נעה צ'פליצקי:

 אז בגלל זה יש ביקורת, אנחנו רוצים לתקן. מר שי קינן:

 נעה, נעה, בואי. מר מוטי ששון:

עכשיו מוטי זה דבר חשוב, לדעתי זה יעניין אותך, לדעתי גם לא אוקיי.  מר שי קינן:

מקובל עליך. בסעיף ההמלצות כתבנו לא יועברו לועדת פשרות בקשות 

להסכם פשרה ולמחיקת חובות בטרם מוצו כל הליכי האכיפה נגד החייב. 

 מה גילינו?

 אני מסכים איתך. מר מוטי ששון:

 ים לאכוף. לא ניסו לאכוף. שבכלל לא מנס מה גילינו? מר שי קינן:

 מה זה לא ניסו לאכוף? מר יוסי זיידה:
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לא ניסו לאכוף. עשו הקראה ראשונה, הקראה שנייה, אוקיי. לא המשיכו את  מר שי קינן:

 ההליך.

 אולי אין מה לאכוף, אין לו נכסים אין לו כלום. מר ניסן זכריה:

 סתם מכתבים? ומה תגרום לו סתם הוצאות? תוציא לו מר זוהר נוימרק:

 האכיפה, אכיפה אני מדבר על אכיפה, מר שי קינן:

שי תן לי רגע להגן עליך. בסך הכול מה שאתה אומר זה נכון. נכון, אתה צודק.  מר מוטי ששון:

 אבל אומר ניסן שאם אתה פורט את זה לפרוטות, אז יש אנשים שאין להם.

 אין להם כלום. מר ניסן זכריה:

 צאה לפועל,גם ההו מר מאיר חלבי:

 מה זה קשור? מה זה קשור? מר שי קינן:

 ברמה העקרונית אני אומר. מר מוטי ששון:

 היא סוגרת את התיק. מר מאיר חלבי:

רגע מאיר, רגע, שנייה. מוטי, תראה. אנחנו לא מנהלים איזו מכולת שכונתית  מר שי קינן:

 שאתה מכיר כל תושב.

 מה אתה רוצה?שי אני מקבל את ההמלצות,  מר מוטי ששון:

רגע שנייה, רגע. אבל הערת הערה נכונה אני רוצה להתייחס אליה. אם אתה  מר שי קינן:

מנהל חנות מכולת שכונתית, אתה יודע זה מצב על הפנים תרשום לו בהקפה, 

אלף תושבים. אני יכול  200-אוקיי. אנחנו מנהלים עסק שצריך לתת שירות ל

זה אני לא מכיר אותו'. מה זה השכונה להגיד 'אה טוב זה אני מכיר אותו, 

 הזאת?

 מי אמר מכיר? מר זוהר נוימרק:

 כי אתה מוטי אמר יש אנשים שיש להם. בסדר. מר שי קינן:

 לא, אני אמרתי, תראה. מר מוטי ששון:

 צריך שיהיה נוהל מסודר מוטי.  מר שי קינן:

 ,אז אני אומר לך, אני בעד מה שאתה, הנוהל שאמרת מר מוטי ששון:

 נהדר. מר שי קינן:

 אני בעד לאמץ את ההמלצות של ועדת הביקורת. מר מוטי ששון:

 מעולה.  מר שי קינן:

מה שהעיר ניסן, אם אתה יורד לרמה הפרטנית של בן אדם, יש כאלה שאין  מר מוטי ששון:

 להם בכלל כלום.
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 ברמה הפרטנית אין בעיה.  מר שי קינן:

 ים בשביל להשית עליו עוד הוצאות,העירייה תעשה צעד מר זוהר נוימרק:

 לא נכון, אתה טועה. מר שי קינן:

 למה לא? מר זוהר נוימרק:

כי הפוך. כי אם אתה, אם אתה גמרת איתו את המנהלית, אוקיי, לפני  מר שי קינן:

שמיצית את כל ההליך איתו והוא עבר למשפטית סתם דוגמה, אתה משית 

איזה תירוץ זה? אתה בא לברך יוצא  עליו אולי עוד אלפי שקלים נוספים. אז

עדה זה שלא יהיו יועברו לועדת ומקלל. בכל מקרה, ההמלצה שלי ושל הו

פשרות בקשות להסכמי פשרה בטרם מוצו כל הליכי האכיפה המנהלי. 

נקודה. לא יכול להיות שבן אדם יתנו לו הקראה ראשונה, הקראה שנייה 

 בזה נגמר הסיפור.

 האכיפה? מה אתה רוצה שיעשו לו? מה זה כל מר ניסן זכריה:

 יש, יש, כל מה שהעירייה אמורה לעשות ולא עושה. מר שי קינן:

    מה? מה? מר ניסן זכריה:

יש עיקול בנק, יש רישום ועיקול מטלטלין, יש עיקול טאבו. יש הרבה פעולות  מר שי קינן:

 שהיא צריכה לעשות. הנה, אני אומר לך.

 כס אז זה במילא,אם יש לו נ מר ניסן זכריה:

עוד הפעם, מוטי. במספר מקרים עולה כי נחתם עם אותו חייב יותר מהסכם  מר שי קינן:

פשרה אחד, אני אתן דוגמה אחת למה אני לא יכול לתת עכשיו פה עשרות 

 דוגמאות. יש, מפריעים לי עכשיו, רגע. יש תושב והגיעו איתו להסכם פשרה,

 לא שילם. מר מוטי ששון:

 חכה. ן:מר שי קינ

 וקיבל הנחה. מר מוטי ששון:

אלף.  462' עוד 18אלף ש"ח. במאי, באפריל סליחה  733', 15רגע. בנובמבר  מר שי קינן:

אלף. תגיד לא לומדים? אם אתה מנהל אפילו מכולת,  61חודשים עוד  3אחרי 

חודשיים עוד אלף ש"ח? תיתן לו -בן אדם לא שילם לך אלף ש"ח, חודש

 "ח? עכשיו יותר מזה מוטי,בהקפה עוד אלף ש

 טוב מה, מהמקרה הפרטני מה אתה מציע? מר מוטי ששון:

רגע שנייה, גילינו שהבן אדם הזה במקרה יש לו גם, הוא מחזיק בשני נכסים.  מר שי קינן:

לא אחד, שניים. זאת אומרת אחד בבעלותו ואחד של העירייה בכלל. זאת 

לקת ארנונה. זאת אומרת אין אומרת אין קשר גם בין החברה הכלכלית למח

הידברות בכלל ביניהם. אתה מבין? בן אדם מחזיק בנכס עשרות שנים, לא 
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משלם ארנונה. אם הוא משלם להם שכירות הם משאירים אותו בנכס והוא 

צובר חובות פה של מעל מיליון ש"ח ארנונה. אין תקשורת בין אגפי העירייה. 

במספר מקרים בהסכמי הפשרה אז זה דבר שלא, שאסור שיקרה, אוקיי. 

שנחתמו נכתבו חובות בגין שנה שוטפת. תאר לך מוטי שאני חייב לך עכשיו 

, מה אתה 21-ש"ח, אוקיי. אתה מגיע איתי להסכם פשרה והחוב הוא ב 100

מגיע איתי להסכם פשרה? איזה הצדקה יש לזה מוטי? אתה איש כספים. 

בגין שנה שוטפת. כלל הוא  ההמלצה אומרת אין לכלול בהסכמי פשרה חובות

שנים. זה גם מה  3-שהסכמי פשרה יחתמו על חובות שגילם לא פחות מ

 שמנחה את משרד הפנים.

 זה ההמלצה שלכם? מר מוטי ששון:

 כן, ודאי.  מר שי קינן:

 בסדר. מר מוטי ששון:

זה, זה בנוגע לאגף הגבייה. דרך אגב מוטי, אנקדוטה. אני ביקשתי שאם  מר שי קינן:

ביקורת, אז שיבדקו למה לא עשו אכיפה  2018-ושים כבר על אגף הגבייה בע

 חודשים לפני הבחירות אבל לא עשו את זה. לא משנה.  4על גביית ארנונה 

 אתה יושב ראש ועדת הביקורת, אתה יכול להגיד מה שאתה רוצה. מר מוטי ששון:

 אז תבדוק. מר ניסן זכריה:

קשתי מהמבקר שיעשה את זה. הוא לא עשה את זה. אבל אני ביקשתי, אני בי מר שי קינן:

 בסדר, לא משנה.

 אבל אתה אמרת שהוא בסדר בהתחלה. מר ניסן זכריה:

 אני אומר גם עכשיו שהוא בסדר. בנושא הזה הוא לא בסדר. מר שי קינן:

 תחליט.  מר ניסן זכריה:

נושא הזה לא בוצע בנושא הזה הוא לא בסדר. אני גם לא מסתיר את דעתי. ב מר שי קינן:

 בדיקה וחבל ומי שלא ביצע,

 אפשר להתייחס לפרק הזה? מר ניסן זכריה:

 כן. מר מוטי ששון:

 לפרק של, מר ניסן זכריה:

 .7פרק  מר שי קינן:

 רגע. מר ניסן זכריה:

 מה? מר שי קינן:

 אנחנו רוצים להתייחס למה שאמרת. מר ניסן זכריה:
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 בבקשה. מר שי קינן:

אני חושב שעירייה צריכה להתנהל בצורה תקינה וזה בסדר והכול בסדר, אני  מר ניסן זכריה:

סומך גם על הביקורת. אבל אני אומר, פה מדובר על ניסיון להתעמר בצורה 

קיצונית. אתה לקחת דוגמה של איזה בעל עסק ואני במקרה יודע על מה 

אישי  מדובר שהוא גם עבריין והוא רושם חברות על שמו וזה לא בדיוק חוב

ואתה עכשיו מקיש גם על אנשים שהם אזרחים, אזרחים חלשים שאין להם 

שום אמצעים ואתה עכשיו, לא אתה אישית חלילה, הביקורת, אתם הולכים 

 לטרטר אותם, למרר להם את החיים.

 לא נכון. לא נכון. מר שי קינן:

 אני אומר לך.  מר ניסן זכריה:

גם למה אתה טועה. מי שבאמת ידו אינה משגת, אתה טועה, אני אסביר לך  מר שי קינן:

אוקיי, הוא יודע להגיע לעירייה לקבל הנחה או לפי מבחן הכנסה או לועדת 

 הנחות.

 אבל זה לא אותו דבר. מר חיים זברלו:

 אין עם זה שום בעיה. אין עם זה שום בעיה. מר שי קינן:

 זה לא אותו דבר. מר חיים זברלו:

לך דוגמה, אני אתן לך דוגמה. יש בחור מסוים בג'סי כהן שאימו אני אתן  מר ניסן זכריה:

אלף ש"ח חוב על דירת עמידר. הבחור נרקומן לשעבר, חי מביטוח  400צברה 

לאומי. אין, אין לו שום נכסים, אין לו כלום. הוא חי מביטוח לאומי פר 

ק אקסלנס, אין לו דירה אין לו שום נכס. איזה הליכי אכיפה אתה רוצה בדיו

 לעשות לבן אדם כזה? מה אתה רוצה לעשות לו בדיוק?

 קודם כל אתה מצייר לי, מר שי קינן:

 לעקל לו את הביטוח לאומי? מר ניסן זכריה:

 אתה מציע לי, רגע, תראה מה אתה מציע לי. מר שי קינן:

 זה הדוגמה, זה האנשים דרך אגב.  מר ניסן זכריה:

יע לי שאת הנהלים של עיריית חולון אני תראה מה אתה מציע. אתה מצ מר שי קינן:

אקבע לפי אותו נרקומן, ככה אתה רוצה שנתנהל. לא, אז מה אתה רוצה? 

 מישהו יוצא דופן הוא לא נכלל פה. יש מסלול ליוצאי דופן.

 איך? איפה כתוב המסלול הזה? מר ניסן זכריה:

 השטויות האלה? הוא מגיע לפה, הוא בכלל לא צריך לשלם ארנונה מה זה מר שי קינן:

הוא לא משלם ארנונה, אל תגיד לי. אני מכיר את המחלקה. הוא לא משלם 

 ארנונה בכלל, תפסיק. 
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 אלף ש"ח חובות. 400מה זה לא? הוא משלם  מר ניסן זכריה:

 הוא לא משלם. הוא מגיע לפי מבחן הכנסה, מקבל את ההנחה שלו. מר שי קינן:

אלף  400מא שנפטרה גם. האימא נפטרה, השאירה לא, יש חובות של האי מר ניסן זכריה:

 ש"ח חובות,

 זה לא קשור. זה לא קשור.  מר שי קינן:

 מה זה לא קשור? מר ניסן זכריה:

זה לא קשור אליו. זה לא קשור. אני דיברתי על מקרה, לא שאימא נפטרה  מר שי קינן:

ים איתו שנה. דיברתי על מקרה שיש לבן אדם חוב, אוקיי, מגיע 20והחוב בן 

 שנים בניגוד לנוהל. 3להסכמי פשרה שגיל החוב עוד לא 

 אבל שי, שי, מר מוטי ששון:

 אבל אם אין לך מאיפה לקחת את הכסף? מר ניסן זכריה:

 שי, מקבלים את ההמלצות של ועדת ביקורת. מר מוטי ששון:

' 19-'18-'17, פרק אכיפה. בין השנים 7. פרק 7אני יודע מוטי. טוב, פרק  מר שי קינן:

מיליון ש"ח  182הועברו לחברת הגבייה לצורך ביצוע אכיפה חובות על סך 

מיליון ואחוז הגבייה  52כאשר סכום הגבייה הכולל באותן שנים עמד על סך 

אחוז. עכשיו אני שואל אותך מוטי, יש לנו חברת גבייה. חברת  29עומד על 

 29מצליחה לגבות  גבייה, רגע בבלי. חברת גבייה, אנחנו משלמים לה. היא

 אחוז. היא לא מצליחה יותר מזה. איזה, איזה חברת גבייה זאת?

 תשאל את עצמך איזה חובות, מר מוטי ששון:

 שנה, על מה אתה מדבר? 15שנה,  20יש חובות של  מר חיים זברלו:

 ואין סיכוי לגבות אותם. מר מוטי ששון:

 אני יודע, אני יודע. מר חיים זברלו:

 אתה נותן את זה לחברה והם מנסים, עושים את המאמץ, :מר מוטי ששון

 במס הכנסה אתה יודע איזה חובות יש להם? כמה אחוז הגבייה שלהם שם? מר זוהר נוימרק:

 תשמע, אתה מדבר, בעירייה צריך, מר שי קינן:

 שי, תן לי רגע, שי. מר מוטי ששון:

 מיליון? 52מיליון יקבלו רק  152-שמ מר שי קינן:

 שי, יש לך חובות שנסחבו לאורך שנים. י ששון:מר מוט

 ניסו לגבות אותם. מר חיים זברלו:

 זה מצב קיים. מר מוטי ששון:
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 זה החובות הכי קשים והכי בעייתים. מר זוהר נוימרק:

בדיוק, שאין סיכוי לגבות אותם. אני רק מזכיר לך שאנחנו נוהגים להביא  מר מוטי ששון:

של בית משפט. אלה מקרים שאין, אין סיכוי  למועצה חובות אבודים, הסכם

 לגבות את הכסף.

 רגע, אני רוצה לשאול אותך. מר שי קינן:

 אני לא, שי אני מדבר איתך. מר מוטי ששון:

 ', זה חובות של עשרות שנים אחורה?19-' ל17בין  מר שי קינן:

 ברור, זה חוב צבור בקופת העירייה. מר ניסן זכריה:

 שנים. 7שנים כולם בטוח. גם מעל  3, בטח. מעל בטח מר חיים זברלו:

 אז אתה יודע מה? נבקש מאגף ביקורת, מר שי קינן:

 היא אומרת גם. מר ניסן זכריה:

 '. זה מה שכתוב.19-' ל17לי כתוב בדו"ח שזה חובות של בין  מר שי קינן:

 '.19-' ל17בין השנים  קפלן:-גב' עינב בשארי

 נכון. מר שי קינן:

 בשנים האלו. ריה:מר ניסן זכ

 נכון, אז אני רוצה לדעת, רגע שנייה. מר שי קינן:

 שי זה הרבה. מר ניסן זכריה:

מיליון כמה זה חובות של עשרות שנים אחורה שלא נגבו וכמה  152-מתוך ה מר שי קינן:

 '.19-'17זה חובות של 

 כל החובות הגדולים, מר ניסן זכריה:

 שנים, חייב. 3מעל  שי, שי, חייב להיות מר חיים זברלו:

 אבל הנה, אני אומר לך, מר שי קינן:

 אין דבר כזה.  מר חיים זברלו:

 טוב, אין דבר כזה. רגע אמנון רוצה להתייחס. מר שי קינן:

 קודם כל, מר אמנון ארץ קדושה:

רגע, רגע, תשב ליד שי. תשב ליד שי או ליד עינב. יש שם מיקרופון שיוכלו  מר מוטי ששון:

 ך.לשמוע אות
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קודם כל אנחנו מסכים, אנחנו צריכים למצות את כל הליכי הגבייה. מקרים  מר אמנון ארץ קדושה:

פרטניים כאלה אנחנו נבדוק. יעידו פה אנשים שמכירים, אנחנו לא מוותרים 

 על אף שקל באף מקום.

 אף אחד לא אמר את זה. מר מוטי ששון:

לה אנחנו נבדוק אותם, את המקרים אז הדברים האלה, הדברים הא מר אמנון ארץ קדושה:

הפרטניים אבל אין להסיק מפה על הכלל כי באמת יש תהליכי גבייה 

שאושרו, גם הנוהל למחיקת חובות אושר פה במועצה. כל הנוהל, מי צריך 

לבדוק, מתי צריך לבדוק ואיזה ועדה תבדוק. עכשיו, לגבי הנושא של 

מודדים כל שנה בנפרד  2013-החובות. רק לסבר לכם את האוזן, אנחנו מ

 2013אחוז גבייה על חובות של  98.5כמה חובות נשארו. אנחנו עומדים על 

אחוז גבייה וככה. זאת אומרת שאנחנו כמעט ולא  98-אנחנו ב 2017, 2017עד 

 משאירים חובות בחוץ.

 מישהו הטעה אותך שי. מר חיים זברלו:

אחוז גביית חובות שנשארו  1.5אחוז אחד,  1.5 תראו לי עירייה אחת שיש לה מר אמנון ארץ קדושה:

אצלה ואנחנו עדיין לא מוותרים. אנחנו מחכים ואנחנו נתפוס את האנשים 

בינוי ובכל מיני מקומות אחרים. בגלל זה דרך אגב אני גם לא -האלה בפינוי

 מוחק את החובות במערכת.

 לא, לא, אבל אני רוצה להתייחס לזה.  מר שי קינן:

 עכשיו, רץ קדושה:מר אמנון א

 רגע, רגע,  מר שי קינן:

 רגע,  מר אמנון ארץ קדושה:

זה חשוב. איך תתפוס את האנשים אם אתה לא עושה בפועל עיקול בטאבו?  מר שי קינן:

 איך תתפוס אותם?

 קודם כל יש עיקולים בטאבו, דבר ראשון. מר אמנון ארץ קדושה:

 אין, אין, לא עשיתם את זה. מר שי קינן:

 שי, שנייה.  וטי ששון:מר מ

 קודם כל, מי שיש לו נכס יש לו ייפוי בטאבו. מר אמנון ארץ קדושה:

 עדה.ושי, אנחנו נאמץ את ההחלטות של הו מר מוטי ששון:

 לא נכון. מר שי קינן:

 בטח זה אוטומט, מה יש לך? מר ניסן זכריה:

 ו.בוא נגיד ככה. ההנחיה היא לעשות עיקול בטאב מר אמנון ארץ קדושה:
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אז חברת מילגם, מוטי שתדע. חברת מילגם לא עושה עיקולים בטאבו בכלל.  מר שי קינן:

 מוטי הם לא עושים שתדע את זה.

 מר אמנון ארץ קדושה: מילגם זה קבלן שלנו.

 אז אתה לא עושה לו רגולציה, אתה לא מפקח עליו כמו שצריך. מר שי קינן:

ו, נקודה. עכשיו, דבר נוסף. הנושא של החובות הם עובדים בהנחיה שלנ מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון  30שמדובר פה. אנחנו מסיימים בדרך כלל כל שנה בסדר גודל של 

ש"ח חובות. המספרים שאתה מדבר עליהם זה מספרים מצטברים מאז 

 . זה חובות מצטברים.1990ומתמיד שהיו. זה, זה חובות עוד מלפני 

 ת ישנים?, כמה חובו182-מתוך ה מר שי קינן:

מיליון ש"ח לשנה.  14-15אם תבדוק היום, אנחנו בדרך כלל משאירים חובות  מר אמנון ארץ קדושה:

 זה המספרים שנשארים. לא מעבר לזה. 

 בשוטף. מר שי קינן:

 לא בשוטף.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, בסך הכול. מר ניסן זכריה:

 מיליון ש"ח. 15ב של אולי , יש חו2017היום אם תיקח את  מר אמנון ארץ קדושה:

 זה בלי החובות המסופקים. מר שי קינן:

 שי אתה טועה, שי. מר חיים זברלו:

תקשיבו, חובות מסופקים לא קשור. חובות מסופקים זה רישום חשבונאי.  מר אמנון ארץ קדושה:

 גם אם החוב רשום כמסופק אנחנו לא מוותרים עליו. זה רישום חשבונאי.

 אתה לא,אבל  מר שי קינן:

 הוא לא קשור לחבר'ה שלי.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל אתה לא מחיל אותו באחוזי הגבייה. מר שי קינן:

 בטח שכן. מר אמנון ארץ קדושה:

 בטח שאתה מחיל. בטח שאתה מחיל.  מר זוהר נוימרק:

 קודם כל אתה מדבר על חוב שוטף, אתה בא אליו בנקודה אחרת. מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה לא מבדיל בין חוב מסופק לחוב מוביל, זה שני דברים נפרדים. והר נוימרק:מר ז

 אנחנו נדבר על זה.  מר שי קינן:

 מוטי אני רציתי להגיד משהו. מר מאיר חלבי:

   בבקשה.  מר מוטי ששון:
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 לשיטתו אני הבנתי שיש כאן בעיה בועדת ההנחות. מר מאיר חלבי:

 עדת הנחות.אין שום בעיה בו מר חיים זברלו:

 אם יש בעיה בועדת ההנחות, מר מאיר חלבי:

 אין בעיה.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 לא, לא, אם יש בעיה, מר מאיר חלבי:

 יש לנו בעיה.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 כל המוסיף גורע בסוף. מר חיים זברלו:

-2020-ו באם יש בעיה בועדת הנחות, מחובתנו לבטל את כל ההנחות שניתנ מר מאיר חלבי:

 , ולהתחיל את הכול מההתחלה.2021

 איזה בעיה יש? מר קובי מכלוף:

 זה לא מה שנאמר, מוטי עזוב. מר שי קינן:

 שי, שי, בוא נסכם את זה, תשמע. מר מוטי ששון:

 לא, לגבי הגבייה, אני רק רוצה להגיד עוד דבר. מר מאיר חלבי:

 חלבי,  מר מוטי ששון:

אלף ש"ח  932, רק שנייה. הגבייה, יש גם החזרים של תיק של לא, לא, רגע מר מאיר חלבי:

של אחת שקיבלה שיושבת בקיבוץ בארי, יש לה ירושה, היא מקבלת ירושה 

בדירה. אז שמו לה עיקול על הירושה ודרך אגב, גם הירושה עוד לא נרשמה 

בטאבו. זאת אומרת פה על היעילות של משרד החקירות, ולזה שמשרד 

על זה. זאת אומרת גם, גם אם יש איזה נכס שהוא עובר החקירות שעלה 

 ליורשים, תופסים את היורשים. ולזה עכשיו, 

 על מה הוא מדבר, מה אתה מדבר. מה זה שייך? מה זה שייך אבל? מר חיים זברלו:

 חלבי, חלבי. שי. מר מוטי ששון:

 מה זה שייך? מר חיים זברלו:

 הגבייה לא בסדר. מר מאיר חלבי:

 מה זה שייך בכלל?  זברלו: מר חיים

 הגבייה לא בסדר. מר מאיר חלבי:

חלבי אני רוצה לעבור לנושאים האחרים. חלבי, אני רוצה לעבור לנושאים  מר מוטי ששון:

 האחרים שיש.

 רגע, מר שי קינן:
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אני רק רוצה לומר לגבי הנושא של הגבייה. חברים, יש ועדת הנחות ויש ועדת  מר מוטי ששון:

בר'ה בגזברות שעושים את העבודה שלהם נאמנה ופה ושם מטבע ערר ויש ח

הדברים בכמויות ובהיקפים ואולי לפי שיטות עבודה שעבדו לפני שנים רבות, 

הרוטינה הזאת המשיכה. ועדת הביקורת ישבה, בדקה, נכנסה לעומק. אני 

יודע שלירון עשתה עבודה רצינית מאוד והגיעו למסקנה שכדאי לרענן את 

כל הסעיפים וריעננו וזה מופיע בדו"ח שאתה הגשת למועצה ולכן אני כל, את 

 אומר. אני מבחינתי מאמץ את הדו"ח.

 בסדר גמור.  מר שי קינן:

 אני מציע לחברי המועצה לאמץ את הדו"ח ולהודות, מר מוטי ששון:

 מעולה. מר שי קינן:

 עדה.ולאנשי הביקורת ולאנשי הו מר מוטי ששון:

 בקשר,עכשיו  מר שי קינן:

 שישבו ודנים בנושאים האלה וגם לאמנון, רצית לומר משהו או שאמרת? מר מוטי ששון:

 הוא אמר. מר שי קינן:

 אז זהו, אז בוא נעבור לסעיפים האחרים. מר מוטי ששון:

 91אחוז. זאת אומרת שבמקרה הטוב ביותר  29רגע, רגע. בקשר לגבייה של  מר שי קינן:

העירייה לא יודעת בדיוק איזה תיקים עברו אחוז עברו לאכיפה משפטית. 

לאכיפה משפטית ואיזה לא. יכול להיות שיש תיקים שגם לא עברו לאכיפה 

 משפטית. בקשר להפרש בין,

 תראה אתה אומר, מר מוטי ששון:

מיליון. אז אגף הביקורת  130, יש 52-ל 182רגע, שנייה. בקשר להפרש שבין  מר שי קינן:

נגבו, כמה מתוכם נגבו. העירייה לא הצליחה לתת ביקש נתונים. האם הם 

 מיליון האלה. 130-נתונים על ה

 תראה שי, מר מוטי ששון:

 כמה מתוכם נגבו בכלל. מר שי קינן:

 אני רוצה רק, תשמע שי. אני רוצה שתדע דבר אחד. מר מוטי ששון:

 כן? מר שי קינן:

 כשיש חובות שצוברים מהעבר ריבית והצמדה, מר מוטי ששון:

 אין בעיה. מר שי קינן:

תן לי רגע. ונעשים הרבה מאוד ניסיונות לגבות את הכסף הזה, בכל דרך.  מר מוטי ששון:

אתה מגיע לפעמים למצבים שאין לך את מי לתבוע ויש חוב. הנישום הלך 
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לעולמו וכמו שניסן אמר על מישהו שיש לו, ניסן אמר שיש מישהי שנפטרה, 

 אלף ש"ח חוב, 400יש לה 

 ואין לה רכוש. ניסן זכריה: מר

ואין לה רכוש. אז ממה תגבה? אלה חובות אבודים שמביאים אותם למועצה  מר מוטי ששון:

ואנחנו פה אומרים ואין ממי לגבות. עכשיו, זה דבר שהוא קיים בכל הארץ, 

בכל הרשויות והכספים האלה לא נגבים. לכן כשאתה רואה מה שיעור 

ת, בין הטובים ביותר בארץ. יש את הגבייה כך הגבייה פה ברמות הכי גבוהו

שכולם עושים מאמץ. להגיד לך שאין מקרים כאלה ואחרים שאנשים יוצא 

שהם לא משלמים גם אם יש להם? לעיתים רחוקות מאוד שמישהו מצליח 

 להתפלח בסיפור הזה. אבל אני בא ואומר,

 7לאוקטובר, יש  31ם בסדר? עד , דו"ח של היו2017לפרוטוקול, חוב של  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון.  600שהחיוב הוא כמעט  2017מיליון ש"ח חוב בסך הכול על כל שנת 

אחוז גבייה, על מה אתם  98.5זה המספרים שאתם דנים בהם חבר'ה. 

 מדברים בכלל?

 זה אחוז נקודה משהו, זה אחוז ומשהו. על מה, אני לא מבין. מר ניסן זכריה:

חלקת הגבייה ואגף הכנסות מוציאים נהלי גבייה קבועים על ידי טוב. מ מר שי קינן:

חברת הגבייה הקבלנית ותקפיד כי חברת הגבייה תעמוד ביעדים שהוצבו. 

מעבר לזה מוטי, חברת מילגם תהיה מחויבת לבצע את כל פעולות האכיפה 

 בטרם יעבור החוב לאכיפה משפטית. זאת אומרת שלא ייצא מצב,

 ן,אמנו מר מוטי ששון:

 שלא ייצא מצב שנותנים התראה שנייה ואז התיק עובר לאכיפה משפטית. מר שי קינן:

 אבל מה היא יכולה לעשות? מה היא בדיוק תעשה חברת מילגם? מר ניסן זכריה:

חבר'ה, מילגם זה קבלן שלנו. אנחנו מנחים אותו מה לעשות, כיצד לפעול,  מר אמנון ארץ קדושה:

. הם קבלן ביצוע. הם לא מחליטים על דעת ואיך, מתי להעביר למשפטית

 עצמם את מי להעביר ואיך. אנחנו מחליטים.

 אני לא מבין את הביקורת הזאת, באמת.  מר ניסן זכריה:

 מוטי אני יכולה להגיב בבקשה? גב' אושרית לוי:

 משהו פה לא נראה לי הגיוני בסיפור הזה. מר ניסן זכריה:

חה את המושכות, אוקיי, מהבודדות שיש לה פיקוח ובקרה עיריית חולון לק גב' אושרית לוי:

צמוד על חברת הגבייה, אוקיי. רק אחרי שכל פעולות האכיפה בהליך 

 המנהלי מסתיימות זה עובר להליך המשפטי.

 זה לא נכון עובדתית. מר שי קינן:
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 אז אני אומרת לך, גב' אושרית לוי:

 אז בואי אני אראה לך. מר שי קינן:

 אם יש איזשהו מקרה פרטני כזה או אחר. לוי: גב' אושרית

 לא, לא מקרה פרטני. בשום מקרה אין אכיפה. בשום מקרה. בשום מקרה. מר שי קינן:

 מה אתה מדבר שי? מר ניסן זכריה:

אני אוכיח. מוטי, תקשיב. אני רוצה להגיב לה על זה כי היא אמרה דבר  מר שי קינן:

עולה שהוא פשוט לא נכון. ואני אתן שאולי היא מאמינה בו מתוך הביקורת 

 את הנתונים.

 קח פועלים, זה לא, קח פועלים. גב' אושרית לוי:

 אני לא מטיל ספק במה שאת מאמינה בו. מר שי קינן:

 אני מקשיבה. גב' אושרית לוי:

אני פשוט אומר, לאור הבדיקה של אגף ביקורת עולה שמה שאמרת פשוט  מר שי קינן:

ת הנתונים. מוטי, אחת מפעולות האכיפה המנהלית לא נכון. אני אתן א

 שמילגם מחויבת לעשות זה עיקול בטאבו.

 היא לא מחויבת. מר אמנון ארץ קדושה:

 רגע, רגע. מר שי קינן:

 היא לא מחויבת. מר אמנון ארץ קדושה:

לא, על פי ההמלצות. סליחה. על פי ההמלצות. רגע, רגע, לא סיימתי. לא  מר שי קינן:

על פי ההמלצות. עכשיו, השנייה נאמר פה שהיא מעבירה למשפטית  סיימתי.

אחרי כל הפעולות נכון? אז בוא נשמע את הנתונים. חברת הגבייה ביצעה בין 

עיקולים בשנה. מתוך כמה אתה יודע?  8', אוקיי, בממוצע 19-'17השנים 

 .9, שנה אחת היה 5. שנה אחת היה 8, זה גם לא ממוצע 8בממוצע 

 עיקולים בפועל. ארץ קדושה: מר אמנון

 רגע, רגע,  מר שי קינן:

 לא, לא, יש עיקולים בטאבו.  גב' אושרית לוי:

 רגע, רגע, שנייה. שנייה. שנייה לא סיימתי. מר שי קינן:

 רגע אושרית, תני לו לדבר. מר מוטי ששון:

ת מקרים כאלה מתוך כמה מוטי אתה יודע? עשרו 8מתוך הביקורת עולה  מר שי קינן:

 אלפים. עשרות אלפים. 

 אבל אולי לא צריך. על מה אתה מדבר שי? מר ניסן זכריה:
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 לא, אני מדבר על תיקים שעברו למשפטית. מר שי קינן:

 מה אתה רוצה? מה אתה רוצה שייקחו את האנשים, מר ניסן זכריה:

לא, לא. לא. שיבצעו את כל הליכי האכיפה המנהלית בטרם שזה עובר  מר שי קינן:

 שפטית.למ

 זה הכמות? עשרות אלפים? מר מוטי ששון:

 כן. מר שי קינן:

 אמנון, אושרית אתם רוצים להעיר? מר מוטי ששון:

ההיגיון אומר שאם זה הגיעה לערכאה המשפטית כל מה שהיה לפני כן  גב' נעה צ'פליצקי:

 נעשה.

 בדיוק, זה מה שחשבתי. זה לא קורה.  מר שי קינן:

 ? מה,איך גב' נעה צ'פליצקי:

 הנה, הנה. אלה הנתונים. מר שי קינן:

 כולם, סליחה אני לא רוצה, גב' נעה צ'פליצקי:

 לא ישבו עורכי דין, זה פה בעירייה. זה לא ישבו עורכי דין. מר שי קינן:

 זה לא משנה. יושבת גם פה יועצת משפטית, אז מה, לא נסמוך עליה? גב' נעה צ'פליצקי:

המלצות, בגלל זה יש המלצות. מחלקת הגבייה ואגף הכנסות אז בגלל זה יש  מר שי קינן:

תדרוש מחברת הגבייה, אוקיי, זה אמרתי. נתונים אודות מימוש עיקולי 

הבנקים, אחרי עיקול בנק ראשון מוטי אין לעירייה נתונים בדבר מימוש 

על העירייה לקבל נתונים מדויקים אודות מימוש עיקולי  העיקולים אוקיי?

חברת מילגם האם נגבה החוב, אם לאו ואם כן כמה נגבה. היום  הבנק על ידי

 העירייה לא יודעת להגיד את זה.

 טוב, שי.  מר מוטי ששון:

 כן? מר שי קינן:

 עדה.ואנחנו, אמרתי לך. אנחנו נאמץ את ההמלצות של הו מר מוטי ששון:

 ברור, איזה שאלה, מה.  מר ניסן זכריה:

 ודתה של שירה. וגם סומכים על עב מר מאיר חלבי:

 אושרית. מר מוטי ששון:

 אושרית, אושרית סליחה. מר מאיר חלבי:

אחוז בין השנים  21אוקיי, זה גבייה. בהליך רישום מטלטלין עמדו ממוצע על  מר שי קינן:

אחוז.  36.24'. אחוזי גבייה בהליך מיסוי ועיקול מטלטלין היו בממוצע 19-'17
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וסכומי הגבייה עמדו על  2,724ן עמד על מספר פעולות מיסוי ועיקול מטלטלי

'. עכשיו אני רוצה להגיד לך על זה 19-'17מיליון ש"ח בין השנים  9סך של 

משהו מוטי. לא יודע, לא יודע מי העביר את הנתון הזה אבל זה נתון שקרי. 

 אני אומר לך. 

 אתה אומר דבר חמור.  מר מוטי ששון:

מילגם מה שעשתה בפועל, היא רשמה כאילו  אני אומר דבר חמור. חברת מר שי קינן:

היא עשתה פעולות שהיא לא עשתה אותן בפועל. אני אומר דבר חמור, הנה, 

לציטוט בפרוטוקול. חברת מילגם גנבה כסף. כן. היא רשמה שהיא עושה 

 פעולות מוטי שהיא לא ביצעה בפועל. ולקחה מהעירייה, רגע תקשיב.

 לבדיקה. אנחנו נעביר את זה מר מוטי ששון:

 למשטרה. מר ניסן זכריה:

 כן. כן. כן, כן.  מר שי קינן:

 מבקר העירייה מצא לבד, הוא לא העביר למשטרה? אני לא מבין. מר ניסן זכריה:

 מוטי, מוטי, עשיתי חשבון. עשיתי חשבון, מר שי קינן:

 שי תן לי להגיד רגע, מר מוטי ששון:

ש"ח. זה מה שהיא  347בתה על הפעולה לא, חברת מילגם, חברת מילגם ג מר שי קינן:

 945פעולות. עשיתי כפול, כפול. יצא לי  2,724גובה על הפעולה. היא חישבה 

. קודם כל חברת מילגם צריכה 9,600אלף. אבל העירייה שילמה בפועל רק 

 להחזיר את הכסף הזה לעירייה. אתה מסכים איתי?

 עם ריבית והצמדה. מר חיים זברלו:

 מת. א מר שי קינן:

 תראו,  מר אמנון ארץ קדושה:

 יכול להיות שהיה פה טעות סופר.  מר מאיר חלבי:

 לא, שנייה, שנייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא, לא, עזוב. תן לו לענות. מר ניסן זכריה:

אני לא יודע אם הממצאים האלה שגויים או הבנה של הממצאים האלה  מר אמנון ארץ קדושה:

ים לגמרי. חברת מילגם בעצם מקבלת כסף עבור שגויים, אבל הם שגוי

 פעולות. כל פעולה שהיא עושה,

 היא גובה מהאנשים, לא מהעירייה בכלל.  מר חיים זברלו:

 רגע, רק אם יש גבייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון. מר חיים זברלו:
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שלה. לא  זאת אומרת אם גביתי את הכסף מהתושב היא מקבלת את העמלה מר אמנון ארץ קדושה:

 גביתי, לא קיבלה.

 לא מקבלת. מר חיים זברלו:

 כלומר, התושב פה גם בא ושילם עבור הכסף. מר אמנון ארץ קדושה:

 התושב אוכל אותה פעמיים. מר חיים זברלו:

 נכון. מר שי קינן:

עכשיו, תושב לא ישלם על פעולה שלא בוצעה. עובדה, עכשיו אתה מערבב  מר אמנון ארץ קדושה:

 פה,

 הוא לא יודע את זה. הוא לא יודע את זה. שי קינן: מר

 יש לו את זה בחשבון. מר אמנון ארץ קדושה:

 הוא לא יודע. אבל הנה, מוטי. בפירוש יש לך פה, מר שי קינן:

זאת אומרת אבל נכנס כסף, אחרת הם לא היו מקבלים. מה זה התושב לא  מר אמנון ארץ קדושה:

 יודע? נכנס כסף.

 א, לא. אתה, אתה,ל מר שי קינן:

 אבל רגע, עכשיו אתה מערבב, מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה חייבת אותו, מר שי קינן:

 שנייה, מר אמנון ארץ קדושה:

 כשלא נעשה בפועל,  מר שי קינן:

 אתה מערבב בין, מר אמנון ארץ קדושה:

רישום, לא נעשה רישום מטלטלין. לא נעשה, הפעולה הזאת לא נעשתה  מר שי קינן:

 פועל.ב

 אתה מערבב בין עיקול בפועל ובין עיקול ברישום. עיקול בפועל,  מר אמנון ארץ קדושה:

 שניהם גם, מר שי קינן:

ש"ח. אתה מערבב בין  160. עיקול ורישום העמלה שלו היא 347אז העמלה  מר אמנון ארץ קדושה:

 שני הנתונים. אתה מכפיל נתונים לא נכונים.

 לא, לא,  מר שי קינן:

 אתה צריך להבין, אמנון ארץ קדושה:מר 

 .347אני מדבר על  מר שי קינן:
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שבסוף מילגם מקבלת רק פעולות שנגבה בעדן כסף. אם היא עשתה פעולה  מר אמנון ארץ קדושה:

 ולא נגבה כסף היא לא מקבלת שקל. 

 בני אתה מוכן להגיב על זה? מר שי קינן:

 בני בבקשה, בוא נשמע. מר ניסן זכריה:

 גש למיקרופון. עו"ד יונת דיין:

 לא, להסביר את זה שחברת מילגם מאשרת, מר ניסן זכריה:

 אתה מאשר את הממצאים האלה או לא? מר זאב ניסים:

 האם זה נכון.  מר ניסן זכריה:

 לירון, לירון. מר מוטי ששון:

 בואי תשבי. מר ניסן זכריה:

 ת הביקורת, מה קרה?הוא ביקש שהיא תדבר כי היא עשתה א מר מוטי ששון:

 נכון, נכון. מר שי קינן:

 היא מדברת בשם, מר מוטי ששון:

 יש רמקול פה, הנה יש שם רמקול.  מר ניסן זכריה:

 יש הרבה מקומות פנויים. גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל לירון בתנאי שלא תתאהבי בתפקיד הזה, כן? מר מוטי ששון:

 שאני לא מה? גב' לירון בכר:

 תתאהבי בתפקיד, בכיסא. מר מוטי ששון:

אז בעצם כמו ששי אמר, אני רק אחדד את זה. יש הליך מטלטלין שהוא  גב' לירון בכר:

מחולק לשניים. הליך רישום והליך עיקול. הליך הרישום אכן מתבצע. הליך 

העיקול בפועל, זה הליך שאמורים אחרי שעושים רשימה של הרכוש שנמצא 

 בנכס,

 .מטלטלין מר ניסן זכריה:

 מטלטלין.  גב' לירון בכר:

 זה מקרר וזה מכונת כביסה נכון? מר ניסן זכריה:

 לצורך העניין. אמור, גב' לירון בכר:

 שי לזה אתה מתכוון? מר ניסן זכריה:

 לא, לא עושים את זה בפועל על החיוב. מר שי קינן:
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אתם? מה, תגיד לי אתה רציני? אתה נפלת על הראש? באמת, מה יש לכם  מר ניסן זכריה:

 אתה רוצה שמילגם תעקל לאנשים מכונות כביסה?

 לא, שלא תגבה לי על זה אם היא לא עשתה. מר שי קינן:

 תן לה להסביר, אני יש לי תשובה בשביל זה. בשביל זה אני פה. מר אמנון ארץ קדושה:

 לירון.  מר מוטי ששון:

ת הרכוש. הם משלמים ברמת העקרון אמור להגיע המעקל לבית ולעקל א גב' לירון בכר:

עבור אגרה, התושבים מחויבים על זה בספרי העירייה והעירייה משלמת על 

 זה כסף למילגם.

 רק תגידי שזה שייך למילגם.  מר מוטי ששון:

 מילגם, מילגם הכול. מר ניסן זכריה:

מילגם. התושב מחויב על זה בספרי העירייה והעירייה משלמת למילגם על  גב' לירון בכר:

ולה הזאת, מה שבפועל לא קורה. כי ההליך הזה לא מבוצע. מגיע לשם הפע

מעקל, הוא לא באמת מוציא רכוש מהנכס בין אם התושב שילם במעמד 

 העיקול ובין אם לאו. 

 אני רוצה להתייחס, בסדר? קודם כל, שימו לב, אנחנו מדברים לא על עיקול, מר אמנון ארץ קדושה:

 לבעל הבית אין כלום, רגע, רגע, אם  מר מוטי ששון:

 אנחנו מדברים, מר אמנון ארץ קדושה:

 בחייך. מה הוא יעשה? מר ניסן זכריה:

שנייה. אנחנו מדברים על עיקול בפועל. לירון את יכולה להגיד על כמה  מר אמנון ארץ קדושה:

 פעולות אנחנו עומדים בשנה עיקול בפועל?

כתוב פה בדו"חות, כבר אני אגיד. עיקול כן, אני כבר אגיד לך. לפי מה ש גב' לירון בכר:

 .1,404היו  2017בפועל אתה שואל כמה? נגיד שנת 

 עיקול בפועל. מר אמנון ארץ קדושה:

 .677 2019ושנת  643' 18בפועל. שנת  גב' לירון בכר:

עכשיו, אתם צריכים להבין דבר אחד. קודם כל, זה לא המספרים הגדולים  מר אמנון ארץ קדושה:

. עכשיו, כשאנחנו 7או  6ורישום הוא הרבה יותר גבוה, אולי פי  כי עיקול

מגיעים לדירה יש לנו שתי אפשרויות. עיקול בפועל בא אחרי עיקול ברישום. 

מה זה עיקול ברישום? בא המעקל לצורך העניין, נכנס אומר יש לכם חוב. 

עושה רישום של הנכסים, של המטלטלין בבית. טלוויזיה, מיטה, מחשב 

ומה. במידה ולא שילמו, מגיע צוות כפול, שניים, שני אנשים ובגלל זה גם וכד

 העמלה היא יותר גבוהה,
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 ויש שוטר ונהגי משאית. מר מוטי ששון:

לא תמיד מגיע שוטר, לפעמים אנחנו צריכים גם לספר. והוא צריך לבוא  מר אמנון ארץ קדושה:

אומר ההנחייה שלנו ולעקל. עכשיו, יש לנו שתי אפשרויות. ההנחייה ואני 

כמדיניות עירייה היא לא להוציא נכסים, מטלטלין מהבית. אף אחד לא 

רוצה לראות תושב שהילדים בבית והאימא ולוקחים לו את הטלוויזיה. אבל 

בדרך כלל כשאנחנו נכנסים זה גורם הרתעה והם משלמים את הכסף. אז גם 

ת החוב, אז מה, אני אם לצורך העניין הוא הגיע ולא עיקל והתושב שילם א

אוציא לו את המיטה או את המחשב ששווה  בכוח אוציא לו את הטלוויזיה?

ש"ח? עכשיו, אני אסביר לכם עוד יותר. יש פה גם שיקול מעבר לשיקול  2

 ההומני, זה המקרה. 

 לא. מר שי קינן:

ומני דיברתי. אם שנייה, תן לי לסיים. יש פה גם שיקול הומני וגם כלכלי. ה מר אמנון ארץ קדושה:

או  400, 300גרוש, אני אצטרך לאחסן אותה, לשלם  5אני אקח ספה ששווה 

ש"ח על אחסון והובלה וברור לכם שהוא לא יבוא לקחת את זה בכלל.  3,000

אז אני תמיד מעדיף לשלם את הכסף ואני לא אעשה את העיקול בפועל, כי 

ן אותי להוציא ספות. להוציא, חבר'ה אותי מעניין לגבות כסף. לא מעניי

אתם צריכים להבין מה המהות של מחלקת הגבייה. היא להביא כסף, היא 

לא להוציא ספות מהבית. אני לא מבין, באמת, אני לא מבין את הביקורת 

 הזאת. אני חושב שהיא סטתה מכל כיוון. 

 יש דברים שמותר לקחת ויש דברים שאסור.  גב' אלינור מטלון:

 להוציא כלום, לא להוציא כלום. לא מר קובי מכלוף:

 אני אגיד לכם. מר אמנון ארץ קדושה:

העניין הוא אחר, העניין הוא אחר. אם הוא שילם ובמעמד של העיקול,  מר שי קינן:

 אוקיי, אז אין בעיה. אין לי בעיה עם זה. אוקיי. על המקרים,

 ואם הוא שילם אחר כך, הגיע למשרד לשלם? מר אמנון ארץ קדושה:

המקרים שבהם חברת מילגם לוקחת ממני על זה שהיא לא עשתה את  שי קינן:מר 

 הפעולה, על זה אני מדבר.

 כי העירייה אומרת לו לא לקחת את הספה המסריחה, נו בחייך. מר ניסן זכריה:

לא אבל חבר'ה, הוא מקבל את הכסף רק כשהכסף שולם. זאת אומרת אם  מר אמנון ארץ קדושה:

ב בסוף, נניח התושב אמר לו תקשיב תעשה לי טובה אל הייתה פעולה והתוש

 תקח לי,

 הוא לא שילם,  מר שי קינן:
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אני אבוא למשרד לשלם. רק כשהוא בא לשלם מילגם מקבלת את הכסף. מה  מר אמנון ארץ קדושה:

הבעיה עם זה? עכשיו רגע, אני אתן לכם עוד דוגמה. אני אומר לכם, אחד 

ת, עשיתי לעסק, הבאתי משאיות כשזה הדברים שאני עשיתי עיקול באמ

דקות לשלם.  2באמת היה חוב וגם אז הגיעו המשאיות והגיע לפה אחרי 

ועדיין לא עיקלנו לה, החזירו את זה. המטרה שלנו לא לעקל, המטרה שלנו 

 להביא את הכסף.

 עיקלת לו סחורה. מר מוטי ששון:

ת ורק אז הכסף הגיע. אבל עדיין לא לקחתי משאיו 2-כן. עיקלתי לו סחורה. ב מר אמנון ארץ קדושה:

 את זה הביתה. 

 טוב. חבר'ה, שי,  ברור, עשיתם עבודה, מר מוטי ששון:

 אני רוצה לדייק. מר בני יהונתן:

 רגע, רגע. מר שי קינן:

 בני. אנחנו רוצים, מר מוטי ששון:

 מוטי רגע, הוא רוצה לדייק אותו. מר שי קינן:

 תו.בוא נשמע או מר זאב ניסים:

 אתם רוצים לעשות ויכוח? מר מוטי ששון:

 לא ויכוח, להבין את הדברים. גב' אלינור מטלון:

 אני רוצה, מר בני יהונתן:

 לירון לא אמרה? מר מוטי ששון:

 שאני דוחה את מה שאתה אומר, מר בני יהונתן:

 אתה דבר בקול רם בני. מר מוטי ששון:

 בני תגביר את הקול. מר שי קינן:

 אני מתנצל, אני קצת מבוגר. הונתן:מר בני י

 מה אתה? מר מוטי ששון:

 מבוגר.  מר בני יהונתן:

 מבוגר? מר מוטי ששון:

 אתה צעיר, מה אתה, מר זוהר נוימרק:

 אני מבוגר, אין לי קול.  מר בני יהונתן:

 הופעת אתמול בערב? מר מוטי ששון:
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אחוז  30העיקול מטלטלין רק יש פה נתונים בטבלה שאתם קיבלתם שאחרי  מר בני יהונתן:

 אחוז. 100משלמים, לא כמו שאמר כאן 

 אחוז. 100אני לא אמרתי  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז כמה אמרת? מר בני יהונתן:

אני אמרתי שיש עיקולי מטלטלין הרבה יותר בכמות מאשר בפועל. לא  מר אמנון ארץ קדושה:

בל אני אמרתי דבר אחד. אמרתי כמה שילמו. אני לא יודע להגיד לך את זה א

 שמילגם מקבלת עמלה רק כשיש גבייה.

 לא, מר בני יהונתן:

 זה ברור, זה מוסכם? מר אמנון ארץ קדושה:

 שנים, זה נתונים. 3אלף במשך  900הם גבו  מר בני יהונתן:

 אתה מדבר על העמלות? מר אמנון ארץ קדושה:

 כן. מר בני יהונתן:

 בו.זה לא הם ג מר אמנון ארץ קדושה:

 שנים. 3אלף הם גבו במשך  900 מר בני יהונתן:

 הם קיבלו עמלות. מר אמנון ארץ קדושה:

 שגבו למעשה מהתושבים. זה רק שליש, מר בני יהונתן:

 שיחזירו להם אותם. מר ניסן זכריה:

 בדיוק. מר שי קינן:

 וזה הבעיה. עכשיו אתה אומר המטרה היא הרתעה. מר בני יהונתן:

 זה לא העירייה אבל. מר ניסן זכריה:

 בני, בני, מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו אבל נסמכים על זה. מר שי קינן:

 אלף בתנאי שאותם תושבים שילמו.  900בני, מילגם קיבלה  מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל נראה שהם לא שילמו.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 ה מה שאת אומרת?אין דבר כזה. היא לא אומרת את זה. ז מר אמנון ארץ קדושה:

 הוא אומר שהם שילמו שליש.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 אז רגע, מה שאת אומרת שעיריית חולון שילמה למילגם, מר אמנון ארץ קדושה:

 אחוז, 100כן,  מר שי קינן:



 538 פרוטוקול 111022..07 –ליום  44מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

27 
 

רגע, עבור העמלה, רגע, עבור עמלה ולא הייתה גביית כסף בגינה? לא יום  מר אמנון ארץ קדושה:

 יים לפני, בכלל לא היה?אחרי, לא יומ

 לפי הדו"חות שמילגם העבירו, גב' לירון בכר:

 אני רוצה לראות מקרים כאלה. חבר'ה, יש בסוף, אני אומר לך, מר אמנון ארץ קדושה:

 ראינו את הדו"חות האלה. מר שי קינן:

 לא, אנחנו משלמים רק על כסף. מר אמנון ארץ קדושה:

 מה זה לא? מר שי קינן:

 אמנון אולי תכתוב ותיצור איתם קשר. רלו:מר חיים זב

 שי, שי. מר מוטי ששון:

זו הנקודה אני חושב הכי חשובה. אם אתה מראש אומר שאני עושה את זה  מר בני יהונתן:

רק להרתעה ואני בפועל לא מעקל, אז למה לחייב את התושבים בסכומים 

 כאלה?

 בדיוק. מר שי קינן:

 ושבים לא פחות מכל חברי המועצה.אנחנו דואגים לת מר בני יהונתן:

 איך אתה מציע, איך מציע לקבל את הכסף? מר קובי מכלוף:

 או שאתה רציני או שאתה לא רציני. מר בני יהונתן:

אבל כשאתה מגיע לתושב הוא אומר אני אשלם, אז למה  אני רציני מאוד. מר אמנון ארץ קדושה:

 ם? או שמשלם יום אחרי?אני צריך לקחת לו את זה מהבית אם הוא אני אשל

 לא אמרנו,  מר שי קינן:

 הוא משלם.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה מפספס את הנקודה. מר שי קינן:

 אז למה אתה גובה מהתושבים סתם כסף? מר בני יהונתן:

בני, בני, תראה. לגבי הנתון שאתה מעלה כרגע, הם חולקים על זה. הם רוצים  מר מוטי ששון:

 קשה. תבדקו את זה ביחד, איפה המנכ"ל? לבדוק את זה. בב

 אמנון אי אפשר, מר חיים זברלו:

 הייתה לך הזדמנות,  מר בני יהונתן:

 שי אי אפשר לבדוק את זה? מר חיים זברלו:

אבל אם אמנון באמת היה חושב שמה שבני אומר היה לא נכון, היה מעמת  מר שי קינן:

 עדה, הייתה לו הזדמנות.ואותו עם הנתונים בו
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 שי, שי. אנחנו, מר מוטי ששון:

עדה להגיד לו לא והוא קיבל הרי את הדו"ח לפני, עיין בו ויכול היה להגיע לו מר שי קינן:

 נכון אתה טועה ולהסביר לו למה הוא טועה.

שי, שי, אנחנו גלשנו לכן אני מציע שאנחנו נאמץ את ההמלצות של ועדת  מר מוטי ששון:

שהרגע העליתם על פער בין מה שקיבל הביקורת ודברים נקודתיים כמו 

 מילגם בלי שהוא עשה פעולה, אז בבקשה. יש גם גזבר ויש גם,

 להתקשר, להתקשר אליהם. מר מאיר חלבי:

ועדה לתיקון ליקויים בראשות המנכ"ל, זה בלאו הכי יגיע אליה. אז בבקשה  מר מוטי ששון:

 תטפלו בזה.

 מועצת העיר,לא, אני גם מבקש שזה יגיע ל מר זאב ניסים:

 יבואו, יעדכנו את מועצת העיר. טוב. מקובל על החברים? מר מוטי ששון:

 מוטי, מוטי, אמנון אומר שמילגם מקבלת כסף רק מאנשים שמשלמים. מר קובי מכלוף:

 אבל הוא אומר שלא. מר ניסן זכריה:

 לא, זה כן. זה מה שאמנון אומר. מר קובי מכלוף:

  חברים, אמרתי. מר מוטי ששון:

 אני אדאג לזה שיחזירו את הכסף, מר זאב ניסים:

 סליחה, הנושא הזה ייבדק. הנושא הזה ייבדק. הלאה, שי.  מר מוטי ששון:

 כן, טוב. מר שי קינן:

 עדה?ומקובל על כולם המלצות הו מר מוטי ששון:

אני רוצה לשאול אותך שאלה שי, האם, המבקר גם. האם יש הסכם לעיריית  מר ניסן זכריה:

לון עם חברת מילגם שבהסכם נכתב שהתשלום יהיה רק אחרי ביצוע חו

 הגבייה?

בהסכם של מילגם כתוב במפורש, הם מקבלים את העמלות רק אחרי שיש  מר אמנון ארץ קדושה:

גבייה צלחה בפועל. עכשיו אני אומר לך חד משמעית, אם הם קיבלו כסף 

 שלא מגיע להם עד השקל האחרון הם יחזירו אותו.

 אוקיי. שי תמשיך לסעיף הבא. דו"ח ביקורת בשירות הפסיכולוגי. וטי ששון:מר מ

 רגע. רגע, עוד לא הגענו. מר שי קינן:

 שי, תמשיך. יש כמה סעיפים. מר מוטי ששון:

 , פרק הנחות.5טוב. אני אעבור לפרק  מר שי קינן:

 עוד פעם הנחות? מר חיים זברלו:
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 ?2ק למה אתה מדלג על פר גב' נעה צ'פליצקי:

טוב. לא, לא דילגתי. נגיע, נגיע. יש נושא מוטי של מה שנקרא הנחה משולבת,  מר שי קינן:

והיום אין נוהל מסודר  0-1בין  2-אוקיי. הנחה משולבת זה הנחה שניתנת ל

בעירייה שתואם את הנוהל של משרד הפנים. נוהל משרד הפנים אוסר את 

אחוז ואתה זכאי  20-זכאי להנושא של הנחה משולבת. זאת אומרת שאם אני 

 20המטר לוקחים  50מטר ביחד, על  100אחוז, אנחנו גרים בדירה  40-ל

 אחוז. 40המטר הנוספים לוקחים  50אחוז, על 

 שקלול. מר מוטי ששון:

 כן. נוהל משרד הפנים אוסר את הדבר הזה והוא מאשר מתי, מר שי קינן:

 הל כזה במשרד הפנים.אומרת היועצת המשפטית שאין נו מר מוטי ששון:

 אז הנה, אני אומר לך, מר שי קינן:

 שי לא משנה הפסיקה, מר חיים זברלו:

 אני יכול? זה אבל הממצאים של הדו"ח.  מר שי קינן:

 זה התקנות, זה לא הנוהל. גב' לירון בכר:

 מה זה?  מר שי קינן:

 זה התקנות. מר בני יהונתן:

שדיבר בדיוק על זה. הוא העיר לעיריית טירת יש, יש דו"ח מבקר המדינה  מר שי קינן:

הכרמל, עכו ועפולה כי מתן הנחה משולבת נוגד את הוראות הדין ואת תקנות 

 ההוראות על פי חוק.

 והציע למשרד הפנים לעשות נוהל לנושא. עו"ד יונת דיין:

 אין נוהל כזה אבל. מר חיים זברלו:

 כזה אבל משרד הפנים לא עשה. הציע למשרד הפנים לעשות נוהל  עו"ד יונת דיין:

אבל אין דבר כזה. אם לי מגיע הנחה ולבעלי מגיע הנחה, שנינו מקבלים? מה  גב' נעה צ'פליצקי:

 פתאום.

אין נוהל משרד הפנים אבל יש דו"ח מבקר מדינה שאומר שזה לא חוקי. ומה  מר בני יהונתן:

 שעושה היום העירייה הוא לא חוקי בנושא ההנחה המשולבת.

 אבל הוא אמר שהוא מטיל על משרד הפנים, מוטי ששון: מר

 ואז הוא המליץ שמשרד הפנים יוציא נוהל, מר בני יהונתן:

 יסדיר את הנושא. גב' לירון בכר:

 אז זאת אומרת שאין, מר מוטי ששון:
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 כתב במפורש מבקר המדינה, היא אומרת, מר בני יהונתן:

 ד הפנים תקף?זאת אומרת שאין נוהל של משר מר מוטי ששון:

 אין. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, אין. אין. מר בני יהונתן:

 אז שמשרד הפנים יוציא נוהל. מר מוטי ששון:

אבל יש דו"ח של מבקר מדינה שאמר שזה לא חוקי והמליץ למשרד הפנים  מר בני יהונתן:

 להוציא נוהל.

 אוקיי, אנחנו נאמץ את הנוהל של משרד הפנים. מר מוטי ששון:

 אתם נותנים הנחה משולבת או שלא? נעה צ'פליצקי:גב' 

 מה שאנחנו,  מר בני יהונתן:

 צריך להבין, רגע. מוטי.  גב' לירון בכר:

 לכן החוק על פי התקנות זה חוק. מר בני יהונתן:

 שי, אם לא אוסרים בעדנו למה אתה מונע את זה? מר חיים זברלו:

 עוד פעם,  מר בני יהונתן:

 ילה. מח מר חיים זברלו:

 אבל בני, בני, מר מוטי ששון:

 שימציאו המצאות. בני היקר, אם החוק לא אומר מה אתה, המצאות? מר חיים זברלו:

 החוק אומר. מר בני יהונתן:

 הוא לא אומר, אני לא שמעתי שהוא אמר. מר חיים זברלו:

 אנחנו לא מדברים על ועדת הנחות. מר בני יהונתן:

 ולל, שילוב זה גם.זה גם. זה כ מר חיים זברלו:

 זה לא ועדת הנחות. מר בני יהונתן:

 זה גם הנחות ועדות, זה שילוב. מר חיים זברלו:

 אבל החוק אומר באמת שאסור. עו"ד יונת דיין:

 החוק אומר במפורש. מר בני יהונתן:

 היועצת המשפטית אומרת שכן, שלא אסור. מר חיים זברלו:

ות הנחות כאלה לועדת הנחות במקום שהם ילכו, כי אם אולי אפשר להעל קפלן:-גב' עינב בשארי

 אסור לתת אותם על פי החוק או אין חוק,
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 אבל בועדת הנחות זה גם מגיעים, גם אנחנו מביאים הנחה משולבת. מר חיים זברלו:

 אין בעיה אבל זה משיקול דעת. קפלן:-גב' עינב בשארי

וע חד פעמי. פה זה לא אירוע חד פעמי. לועדת הנחות אפשר להגיע רק עם איר עו"ד יונת דיין:

 פה זה מצב סוציאלי קבוע. 

עכשיו, אני אומר ככה. דעתנו שלא ניתן להחיל דו"ח של מבקר מדינה. אין  מר בני יהונתן:

נוהל משרד הפנים כתוב בנושא. מבקר המדינה המליץ שמשרד הפנים יוציא 

 נוהל מסודר. לכן אנחנו חושבים,

 נתיים מה אתה רוצה שיעשו?אבל בי מר מוטי ששון:

 קודם כל, שיפנו למשרד הפנים. מר בני יהונתן:

 בסדר, יפנו למשרד הפנים. הלאה. מה קורה כרגע? מר מוטי ששון:

 ועד שהוא יענה מה יעשו? גב' נעה צ'פליצקי:

 שנים. 10שנים,  10 מר חיים זברלו:

 הביקורת ממליצה להפסיק עם זה. מר בני יהונתן:

 ומה,  ו:מר חיים זברל

 בני, בני, תן לי רגע להבין. מר מוטי ששון:

 זה החוק. מר בני יהונתן:

חכה רגע. תקשיב. אם אתה אומר שמבקר המדינה אמר שזה לא חוקי. עד  מר מוטי ששון:

עכשיו נהגו לפי הדרך הזאת. מבקר המדינה, לא מבקר המדינה, כן בביקורת 

נוהל. אבל ייקח לו זמן כי  המדינה אמר שצריך לפנות למשרד הפנים שיוציא

מי שמכיר את משרד הפנים, ייקח זמן. מה כרגע עושים עד שהנוהל של משרד 

 הפנים ייכנס לתוקף? מה עושים?

 עובדים לפי החוק.  מר בני יהונתן:

 מה שהוא אומר כאילו לא לתת.  מר קובי מכלוף:

 לא לתת את, מר מוטי ששון:

 בני אפשר, גב' אושרית לוי:

 לא לתת כפל. ת דיין:עו"ד יונ

 בני אפשר להסביר רגע לחברים בכלל מה זה הנחה משוכללת? גב' אושרית לוי:

 משולבת. מר בני יהונתן:

משולבת זה הנחה משוקללת, אוקיי, זה אותו דבר. זה במקרים שבהם הנכס  גב' אושרית לוי:

מוחזק על ידי דיירים שהם לא מהווים משפחה גרעינית. אני אסביר. אם 
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של מופיעים זוג, זוג קשישים. הם אלה שרשומים בארנונה. הם חיים עם למ

 הבן הבגיר שלהם, אוקיי.

 גם יש מקרים של שתי אחיות שגרות באותו הבית. מר חיים זברלו:

נכון. או שתי אחיות שהן לא משפחה גרעינית, גרים באותו בית. הבעיה היא  גב' אושרית לוי:

 כמובן,

 ין בעיה עם זה, כי החוק אומר,אז זברלו א מר שי קינן:

 ,17תן לי, תן לי. החוק אומר, החוק אומר וכך הביקורת גם טענה, תקנה  גב' אושרית לוי:

 שי אתה לא נותן לאחרים לדבר. מר מוטי ששון:

באה ואומרת מוענקת הנחה אחת, הגבוהה מביניהן, אוקיי. אבל  17תקנה  גב' אושרית לוי:

מוחזק לא על ידי משפחה גרעינית, גרים במקרים כאלה שבהם יש נכס ש

בנכס שתי משפחות אוקיי, המטרה היא באמת להגיע לאיזו צוות חלוקתי. 

ואם לבן הבגיר מגיע הנחה כלשהי מתוקף זה שהוא נכה, אז אנחנו מעניקים 

לו את החלק היחסי. זאת אומרת שליש מהנכס, אוקיי, שליש מההנחה. לפי 

. יש מספר רשויות שפועלות ככה. באר החלק היחסי ההנחה שמוענקת לו

שבע, פתח תקווה, ירושלים, רמלה, כרמיאל, גבעתיים, ראשון לציון. כולם 

מעניקים הנחה משולבת ומשוקללת. בא מבקר המדינה ואמר רגע, אתם לא 

פועלים על פי חוק. אז אנא אנחנו מבקשים על מנת שיהיה אחידות בין 

יניה, אנא פנו למשרד הפנים להסדרת הרשויות ולא כל רשות תעשה כראות ע

הנושא. עד היום אין שום נוהל שיצא ממשרד הפנים שמסדיר את הנושא. רק 

מקרים, אוקיי, בשווי  3,000-ב 2020לסבר את אוזניכם, מדובר בכמעט לשנת 

מיליון ש"ח. עכשיו, אנחנו באים ואומרים, יש כאן שוויון  7כספי של כמעט 

 וקתי. צריך לקבל החלטה איכשהי להמשיך,בנטל המס. יש כאן צדק חל

 אבל אושרית מה החוק אומר? מר בני יהונתן:

 . אבל מבקר המדינה,17החוק, החוק אומר תקנה  גב' אושרית לוי:

 אז זה חוק. מר בני יהונתן:

 מבקר המדינה מפנה למשרד הפנים להסדרת הנושא. גב' אושרית לוי:

. לא מזמן היה פסק דין של העליון לדעתי שהוא התיר חיוב אני רוצה עוד דבר מר אמנון ארץ קדושה:

של שתי משפחות בדירה אחת. התיר חיוב. זאת אומרת אם זה לא היה חוקי 

 הוא לא היה מתיר גם חיוב.

 לא יודע על מה אתה מדבר. מר בני יהונתן:

 בסדר, אולי יש מקרה יוצא דופן. מר שי קינן:

 ן של העליון.אבל יש פסק די מר אמנון ארץ קדושה:
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מוטי אני רק רוצה, אני רק רוצה לדייק את הדברים של אושרית. היא אמרה  מר שי קינן:

נכס מוחזק ואני חושב שאי אפשר להשתמש בביטוי הזה מאחר והעירייה, 

מאחר מוטי והעירייה לא יכולה לתת הנחה למי שלא מוגדר כמחזיק בנכס. 

ותנת הנחות למי שלא מוגדרים ואני רוצה להגיד לך מוטי שהיום העירייה נ

 במחזיקים בנכס. 

 שי, עו"ד יונת דיין:

 עדה?וזה לא נכון, טוב. אז למה לא אמרת את זה בו מר שי קינן:

 אתה יכול לתת הנחה, מר בני יהונתן:

 שי, עו"ד יונת דיין:

 ישבנו על זה, למה לא אמרת, מר שי קינן:

 חרים לדבר.שי אתה כל הזמן מדבר. די. תן לא מר מוטי ששון:

חוות דעת היועצת המשפטית אמרה שאיך שהעירייה פועלת היא פועלת  מר אמנון ארץ קדושה:

בסבירות, זה נכון לפעול כך. זה מה שביקשתם. קיבלתם את חוות הדעת 

 הזאת.

 לא. מר שי קינן:

 אתם רוצים שנפנה, מר אמנון ארץ קדושה:

 עת שלי?לא קיבלנו, לא קראת את חוות הד עו"ד יונת דיין:

 המחזיק בנכס, מחזיק, שנייה, מר שי קינן:

 קראת את חוות הדעת שלי? עו"ד יונת דיין:

 מחזיק בנכס,  מר שי קינן:

 קראת את חוות הדעת שלי? עו"ד יונת דיין:

 מחזיק בנכס יש שניים. בעלות או שכירות.  מר שי קינן:

 לא בארנונה. קראת את חוות הדעת שלי? עו"ד יונת דיין:

 רגע, רגע, מה, י קינן:מר ש

 רגע, רגע. גב' אושרית לוי:

 אושרית תודה. עו"ד יונת דיין:

 יש עוד מחזיק, מחזיק למעשה. גב' אושרית לוי:

 קראת את חוות הדעת שלי? עו"ד יונת דיין:

 לא.  מר שי קינן:
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 מחזיק בארנונה זה מי שהוא בעל הזיקה הקרובה ביותר לנכס ולא משנה אם עו"ד יונת דיין:

הוא בעלים, שוכר, פולש, פשוט צנח מהחלל. וכשבדירה אחת משתמשים 

האלה בעלי הזיקה הקרובה ביותר  4-במשותף סבתא, אבא ואימא וילד, כל ה

לנכס. מכאן הקושי להגיד שיש רק מחזיק אחד ושאפשר כן או לא לפצל את 

ההנחה. הפרשנות של התקנות סובלת משפטית את שתי החלוקות. לתת 

 לבת ולא לתת הנחה משולבת.הנחה משו

 את יכולה לטעון שמישהו לא מחזיק בנכס? מר בני יהונתן:

 היא לא יכולה. מר שי קינן:

 אם לא כתבתי אותו, עו"ד יונת דיין:

 אז איך את יכולה לתת לו הנחה? מר בני יהונתן:

 אבל בשביל זה יש עורך דין, עו"ד יונת דיין:

 ו שהוא מחזיק בנכס או לא מחזיק בנכס.לא נשמע דבר כזה. א מר בני יהונתן:

 דווקא על זה יש פסק דין, עו"ד יונת דיין:

לכן אני היום לעיניי כולם שחוות הדעת שלך חסרה, ואת הסכמת איתי שזה  מר בני יהונתן:

חוות דעת חסרה כי לא ניתנו לך כל הנתונים כמו חוות הדעת של, כמו שכתב 

 מבקר המדינה במפורש שזה לא חוקי.

אני הסכמתי שבדיוקים העובדתיים של אושרית העבירה ביום חמישי אחרי  ו"ד יונת דיין:ע

 הצהריים, יכול להיות משהו שאולי משנה את התמונה.

 לכן מה שדיברנו, לכן מה שדיברנו, מר בני יהונתן:

 ולכן ביקשתי מאושרית לדייק את הנהלים שיש לעשות. עו"ד יונת דיין:

שראש העיר אמר מקודם אני חושב שזו הייתה התשובה הנכונה,  לכן מה מר בני יהונתן:

 שיש לפנות למשרד הפנים שהוא הרגולטור שיאמר לנו מה נכון מה לא נכון. 

 והשאלה מה עושים בינתיים. עו"ד יונת דיין:

 ובינתיים? מר קובי מכלוף:

 אני חושב שחצי שנה עד שהוא יענה.  מר זוהר נוימרק:

 בר'ה, אנחנו לא נתקדם ככה. שי, יש לנו עוד ישיבה. בבקשה. טוב ח מר מוטי ששון:

 כן. מר שי קינן:

 תמשיך. מר מוטי ששון:

 אוקיי. מחלקת הגבייה אינה מחשבת הכנסות מכל מקור, מר שי קינן:

 אתה עדיין בסעיף הזה? כבר עברה שעה. אתה עדיין בסעיף הזה? מר מוטי ששון:
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 .8-כבר בלא, התקדמתי כבר. אני  מר שי קינן:

 יש עוד סעיפים שלך.  מר מוטי ששון:

 תן גז.  מר זוהר נוימרק:

 רגע יש עוד דבר אחד אבל. מר שי קינן:

 שי, אמרנו שמקבלים את ההמלצות של ועדת הביקורת, ההמלצות שלכם. מר מוטי ששון:

 טוב, בסדר. מר שי קינן:

 אז בואו נתקדם. מר ניסן זכריה:

, היקפי גבייה. אגף הכנסות אינו דיווח 4ני מתקדם לפרק טוב, אז אני, א מר שי קינן:

' על סך ההנחות על פי דין והנחות הבנה יתנו 18בדו"ח הכספי המבוקש על 

בגין אגרות שמירה, עיריית חולון החלה לחייב אגרות שמירה החל מחודש 

'. המלצה, אגף הכנסות יכלול בדו"חות הכספיים את סך ההנחות 18אוגוסט 

ואת הנחות הבנה אשר ניתנו בגין אגרת שמירה. אגף הכנסות אינו  על פי דין

על מחיקת חובות  2017-2018דיווח לדו"חות הכספיים המבוקרים לשנת 

אשר כוללים מחיקת חובות חינוך, אגרות והיטלים מים ושמירה. המלצה, 

אגף הכנסות ידווח בדו"חות הכספיים המבוקרים על כלל מחיקת החובות 

ות ארנונה, חינוך, אגרות והיתרים, מים, אגרות משפט, אגרת הכוללים חוב

שמירה בכפוף בהתאם לפרוטוקולים שאושרו במועצת העירייה. זאת אומרת 

שתהיה הלימה מוטי בין הדיווח שאנחנו מקבלים פה למועצה לבין הדו"חות 

 הכספיים, פשוט.

 אוקיי, הלאה. מר מוטי ששון:

ה השוטפת על הפרשה לחובות מסופקים, פעולה אשר אגף הכנסות ידאג בשנ מר שי קינן:

היה נרשם בדו"חות הכספיים המבוקרים של רשויות מקומיות גדולות 

 אחרות. פעולה זו,

 איפה אתה קורא? אתה מדקלם. איפה זה? מר מוטי ששון:

 , היקפי גבייה. 4בפרק  מר שי קינן:

 אתה קורא את כל הסעיפים? מר מוטי ששון:

 כן. מר ניסן זכריה:

 אנחנו מסיימים מוטי.  מר שי קינן:

 .2יש עוד  גב' נעה צ'פליצקי:

אגף הכנסות דיווח בשנה השוטפת על הפרשת חובות מסופקים, פעולה אשר  מר שי קינן:

אינה נרשמה בדו"חות הכספיים המבוקרים שלה כמו ברשויות מקומיות 

ולון החל גדולות אחרות. פעולה זו נרשמה בדו"חות הכספיים של עיריית ח
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' כאשר לפני כן לא דווח כלל על הפרשת חובות מסופקים משנה 13משנת 

שוטפת. בפעולה זו יש להשפיע לכאורה על פוטנציאל הגבייה וכפועל יוצא 

מכך להגדיל את אחוזי הגבייה, מה שאמרתי מקודם לאמנון. יש להדגיש כי 

זו אלא מתוך יחד עם זאת אין הביקורת צוברת ופעולה זו נעשית מתוך מטרה 

הבנה מקצועית של גזבר העירייה. בסעיף ההמלצות, אגף הכנסות לא ידווח 

על הפרשת חובות מסופקים משנה שוטפת בדומה לרשויות מקומיות גדולות 

אחרות ובהתאם להוראות של אגף החשב הכללי במשרד האוצר. מוטי מה 

כניסים , בשנה השוטפת הם מ2021שזה אומר שאם אני חייב לך חוב משנת 

 אותו לחובות מסופקים. אני לא מבין למה. למה צריך לעשות את זה.

על זה יש ויכוח בין רואי החשבון לבין מבקר העירייה וזוהר שגם רואה  מר מוטי ששון:

 חשבון חושב למשל כמו אמנון שהוא רואה חשבון.

 זוהר לא מבקר העירייה. מר שי קינן:

 הזה עלה בועדת ביקורת, דרך אגב, הנושא מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל זוהר הוא רואה חשבון, מר מוטי ששון:

 הוא גם לא רואה החשבון של העירייה. גב' אלינור מטלון:

 לא, לא, חס וחלילה. מר זוהר נוימרק:

 מותר לו לחשוב.  מר ניסן זכריה:

 הוא אמר את דעתו. מר מוטי ששון:

 מותר לי להגיד את דעתי.  מר זוהר נוימרק:

 מוטי הנושא הזה עלה בועדת ביקורת, נון ארץ קדושה:מר אמ

 רגע אמנון שנייה, עוד לא סיימתי. מר שי קינן:

 וועדת ביקורת קיבלה את ההסבר שלנו. מר אמנון ארץ קדושה:

רגע, רגע, רגע. רק אני רוצה להגיד פה בסיפור הזה שההמלצה, שתינתן  מר שי קינן:

בות שבגינם ישנה מחלוקת אפשרות להכניס לחובות מסופקים אבל חו

משפטית אשר הגיעה לועדת ערר. כדי שלא כל השגה תהפוך לחובות 

 מסופקים, זה כל העניין.

 כן אמנון, תתייחס.  מר מוטי ששון:

אני אומר, היה דיון ארוך שעות בועדת ביקורת. בסוף הם קיבלו את  מר אמנון ארץ קדושה:

לא חושב שלהלאות פה את כל ההסברים שלי וזה מופיע גם בפרוטוקול. אני 

 החבר'ה, את כל האנשים פה עוד פעם עם כל הדיונים האלה,

 לכן אני אומר, מר מוטי ששון:
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 יותר לגמרי. מר אמנון ארץ קדושה:

אנחנו דנים רק בהמלצות של ועדת הביקורת. לא בכל הדו"ח. רק בהמלצות.  מר מוטי ששון:

 בשביל זה יש ועדה.

 צות. אלו ההמלצות. זה ההמל מר ניסן זכריה:

 כן. תראה כמה סעיפים הוא נכנס שם. נכנס לרזולוציה,  מר מוטי ששון:

 לא, לא.  מר שי קינן:

 טוב, אוקיי.  מר מוטי ששון:

מחלקת הגבייה מחקה מספרי העירייה חלק מאותם חובות שסופקו כחובות  מר שי קינן:

 אשר,מסופקים בשנה שוטפת בניגוד לכאורה לנוהל מחיקת חובות 

 נוהל מחיקת חובות זה חובות אבודים, לא חובות מסופקים.  מר זוהר נוימרק:

מהמועד שנקבע לתשלום בטרם בוצעו על ידי אכיפה. בהתנהלות זו אגף  מר שי קינן:

הכנסות לכאורה ויתר מראש על קבלת תשלום ארנונה שוטפים ונתן 

ן כל יכולת לגיטימציה להתייחס לתשלומי השנה השוטפת כאל חיובים שאי

לגבותם וזאת על סמך הערכה בלבד. מוטי אני יכול להגיד לך שלא הגיוני 

', עוד לא ביצעתי שום פעולות של אכיפה 21בעיניי שחוב משנה שוטפת, שנת 

נקבע כחובות מסופקים. זו דעתי. המלצה, אגף הכנסות יפעל בהתאם לנוהל 

 מחיקת חובות אשר מאפשר,

 להעיר לך?שי מותר לי  מר מוטי ששון:

 כן. מר שי קינן:

 יש חובות אבודים ויש, מר מוטי ששון:

 לא אבל זה לא חובות אבודים מוטי. מר שי קינן:

אני עונה לך, למה אתה מפריע לי? יש חובות אבודים ויש חובות מסופקים.  מר מוטי ששון:

אתה לא יכול להעריך את ההיקף של החובות המסופקים. יש נטייה לקבוע, 

ם שכותב את הדו"ח הוא יוצא מתוך הנחה שהוא מפריש איזה אותו אד

סכום או אחוזים כאלה ואחרים, תקן אותי אמנון, שאלה להפריש אותם 

 לחובות מסופקים. אני צודק אמנון?

עדה. נניח שהיה, והיה ותראה, אני אגיד רק דבר אחד וזה הסברתי גם לו מר אמנון ארץ קדושה:

את הרגל באמצע השנה. אז מה? אז אני מקרה כזה לא מזמן, רגע. פשטו 

אתעלם מהנושא הזה? אני לא אתייחס אליו? החוק אומר וזה תקנון ויש פה 

עוד רואה חשבון שברגע שאתה יודע על ספק בגבייה של חוב, החובה עליך 

 היא מיידית לדווח עליו. מיידית, באותו הרגע, באותה שנייה.

 אין בעיה, אין בעיה. מר שי קינן:
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 שנים, 3לא  נון ארץ קדושה:מר אמ

 אין בעיה. מר שי קינן:

 חודשים. 3ימים, לא  3לא  מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה מבצע את פעולות האכיפה פשוט. מר שי קינן:

 אתה מבצע, זה לא שולל את פעולות האכיפה.  מר זוהר נוימרק:

 זה לא שולל. מר אמנון ארץ קדושה:

 יו כחוב מסופק,זה שאתה מכריז על מר זוהר נוימרק:

 לא, אבל פה, מר שי קינן:

 זה לא אומר כלום, אתה ממשיך את הפעילות. מר זוהר נוימרק:

אני הסברתי לכם. רישום של חוב מסופק אינו סותר מהלכי אכיפה. זה  מר אמנון ארץ קדושה:

רישום חשבונאי וזה רישום אכיפאי, זה שני דברים שונים. אתם מתעקשים 

 לכם.על זה ואני מסביר 

 אני חוזר ואומר, חברים. אני אדגיש את זה.  מר מוטי ששון:

 הנה יש פה, מר אמנון ארץ קדושה:

זה מופיע בטרמינולוגיה חובות מסופקים זה לא אומר שכל תהליכי הגבייה  מר מוטי ששון:

נפסקים באותו רגע. אתה ממשיך לגבות, לעשות כל מאמץ לגבות את החובות 

 האלה.

 הבעיה מוטי שזה משפיע על אחוזי הגבייה.  מר בני יהונתן:

 בני, אני אומר, מעצם ההגדרה בני, מעצם ההגדרה. מר מוטי ששון:

 ברגע שאתה מקטין את היקף, מר בני יהונתן:

בני תקשיב רגע. אני אומר דבר פשוט ואני רוצה להבין. מבחינתי זה מסופק.  מר מוטי ששון:

 אבל אני אמשיך לגבות אותו. 

 אם הוא פשט רגל, ברור. כן, אבל הנקודה, על סמך מה קבעת שזה מסופק? ונתן:מר בני יה

 אין קריטריון מוטי. מר שי קינן:

 אבל הבעיה היא לא, מר בני יהונתן:

 תשמע יש לך,  מר מוטי ששון:

 זה מישהו אחר, מר זוהר נוימרק:

ברים? למה יש לו אתה יכול לשאול אותי למה יש סמכויות לגזבר בכל מיני ד מר מוטי ששון:

 סמכות? יש לו סמכות בכל מיני נושאים. 
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 עוד פעם. למה שלא, עוד פעם. מר בני יהונתן:

בסדר בני, אתה חולק. אתה אומר שזה לא בסדר. אומר אמנון שיש רשויות,  מר מוטי ששון:

 לא מעט רשויות, שנוהגים ככה. 

 מה פתאום? מר בני יהונתן:

 לא אמרתי את זה, אני אמרתי שהרצליה,לא, אני  מר אמנון ארץ קדושה:

 מוטי, מוטי, מר בני יהונתן:

 רגע, מר אמנון ארץ קדושה:

רשויות הכי גדולות בארץ  10כל הרשויות מוטי, כל הרשויות הגדולות,  מר בני יהונתן:

שבדקו אף אחת לא עושה חובות מסופקים בשנה שוטפת. זה ירושלים, זה 

 תל אביב, זה ראשון, באר שבע,

  מוטי זה חוב על שנה שוטפת. ר שי קינן:מ

 חבר'ה אתם עוד פעם, מר אמנון ארץ קדושה:

 לא עושים מוטי.  מר בני יהונתן:

אם אתם רוצים שאני אערב פה את חברי המועצה בכל הדיון אז אני אעלה  מר אמנון ארץ קדושה:

 את זה.

ה צודק? למה שלא לא, לכן, למה שלא תקבל אישור אם אתה חושב שאת מר בני יהונתן:

 תקבל אישור?

 אני לא פסלתי את זה. היה לנו, מר אמנון ארץ קדושה:

 רגע, מר בני יהונתן:

 היה לנו ויכוח, מר אמנון ארץ קדושה:

 יש לך אישור בכתב? לא. אין לך.  מר בני יהונתן:

 שנייה. מר אמנון ארץ קדושה:

 אז בבקשה תפנה למשרד הפנים, מר בני יהונתן:

 ארץ קדושה: אבל שנייה רגע בני. מר אמנון 

 תבקש אישור. מר בני יהונתן:

 אין לי אישור בכתב היום. אבל הוכחתי לך, הוכחתי לך, מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה לא הוכחת לי כלום. מר בני יהונתן:

 בני, בני, אם הדו"חות, אמנון, מר מוטי ששון:

 שבדו"ח הכספי, שבדו"ח הכספי, מר אמנון ארץ קדושה:
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 למה אישרו את הדו"חות הכספיים של העירייה? מר מוטי ששון:

יש אישור אפילו על מחיקת חובות. לא לחובות מסופקים, אפילו למחיקת  מר אמנון ארץ קדושה:

 חובות יש אישור שם.

 לא, לא, זה דו"חות כספיים מבוקרים. מר בני יהונתן:

צה לא מתמצים בטרמינולוגיה טוב חבר'ה אנחנו, תשמע. רוב חברי המוע מר מוטי ששון:

הזאת. תקשיב אמנון, אמנון ובני. בני, תקשיב. יש ביניכם ויכוח שאני יודע 

אותו והוא מוכר לי. בא אמנון ובא אמר, אני רוצה חובות מסופקים באותו 

 שנה. אני אמרתי לו מה דעתי אבל הוא איש המקצוע.

 מה דעתך? מה דעתך? מר שי קינן:

תי? דעתי שלא בשנה הזאת שאתה יכול לדעת מה הם החובות מה דע מר מוטי ששון:

 המסופקים,

 בדיוק. אני שותף לך. מר שי קינן:

 רגע, רגע.  מר מוטי ששון:

 שורה תחתונה, אתה מגייס את הכסף? מר קובי מכלוף:

 אבל יש את הגזבר שיש לו, מר מוטי ששון:

 לא יש הבדל בין חוב מסופק, מר בני יהונתן:

בני. שיש לו מעמד משלו ויש לו עמדה משלו ועמדה מקצועית משלו והוא  :מר מוטי ששון

אומר אותה. אז אני שומע את איש המקצוע, אני שומע ואני אומר זה לא כזה 

כצעקתה הויכוח ביניהם. זה לא כצעקתה. שום הליך לא מפסיק. תקרא לו 

. איך שאתה רוצה. תקרא לחוב הזה איך שאתה רוצה, זה לא מעניין אותי

הליך הגבייה נמשך. אז תשברו את הראש עם משרד הפנים שייתן לכם את 

 האוקיי ובזה נגמר העניין.

 זה מה שאני אומר.  מר בני יהונתן:

אני אסביר. יש פה הנחיות מקצועיות לרואי חשבון, ספר של פקודת העיריות,  מר אמנון ארץ קדושה:

אם זיכוי ומחיקה, בסדר? בתוך הדו"חות הכספיים יש פה שורה הנחות תו

 שנה שוטפת.

 אף אחד לא עושה, מר בני יהונתן:

 שנה שוטפת. מר אמנון ארץ קדושה:

 רשויות לא עושות. 10אני אומר לך,  מר בני יהונתן:

 עזוב, לא עושים. זה חוקי? מר אמנון ארץ קדושה:

 רגע, לא עושים. מר בני יהונתן:
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 אבל זה מחיקת חובות. גב' אושרית לוי:

 בני, בני, אמרת את דעתך. תודה רבה.  ששון: מר מוטי

 אני סיימתי. מר אמנון ארץ קדושה:

שי תמשיך. חבר'ה, אנחנו כבר עברנו ישיבה של מן המניין. תראה, הוא  מר מוטי ששון:

 מאריך. שי אתה מאריך. 

 מה אתה רוצה? איזה פרק אתה רוצה? מר שי קינן:

 .2אני רוצה פרק  גב' נעה צ'פליצקי:

 תיגש לתיעוד וזהו, שי.  סן זכריה:מר ני

 תגיד מה ההמלצות שלכם. מר מוטי ששון:

 עזוב את השירות הפסיכולוגי.  מר ניסן זכריה:

 שי, קיבלו את החומר. אנחנו נאמץ את ההמלצות שלכם.  מר מוטי ששון:

דקות. אבל בנוגע  40אוקיי. מוטי, רק בנוגע, אני לא רוצה להלאות בעוד  מר שי קינן:

"כ, מצאנו, מצאנו שיש פסיכולוגים שעובדים גם פרטי וגם על ידי לשפ

העירייה והם מקבלים גם מפה וגם מפה בו זמנית. אז זה דבר שהוא לא תקין 

 בעליל.

 למה? אתה יודע כמה הם מרוויחים? מר קובי מכלוף:

 חוסר, חוסר, מר שי קינן:

 אין, מר קובי מכלוף:

 לא על אותה שעה, גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, כן, על אותה שעה. כן.  מר שי קינן:

 על אותה שעה? גב' נעה צ'פליצקי:

 חברים, רגע שי.  מר מוטי ששון:

 על אותה השעה. מר שי קינן:

 הנושא הזה בבדיקה. מר מוטי ששון:

מוטי, לא, לא, רגע. אני לא רוצה לעשות מזה סיפור. החבר'ה האלה הם לקחו  מר שי קינן:

קודם כל אני רוצה שהכסף הזה יוחזר, דבר ראשון. כסף שלא מגיע להם, 

דבר שני, אני בעצמי מעסיק של עובדים. היום עובד נכנס, הוא שם אצבע. 

אתה יודע שהוא במשרד. הוא יוצא מהמשרד והוא שם את האצבע. אין שום 

בעיה טכנולוגית לדעת, אוקיי, שהוא נכנס לעבודה הוא מדפיס כרטיס. אתה 

רייה. הוא לא יכול, בכרטיס הוא לא יכול לחפוף. הוא לא יודע שהוא עובד עי



 538 פרוטוקול 111022..07 –ליום  44מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

42 
 

יכול להעביר את הכרטיס הפרטי לפני שהוא העביר יציאה על הכרטיס של 

 העירייה.

 שי, שי, לא יהיה, לא יהיה מצב כזה שמישהו יקבל פעמיים אותה שעה. מר מוטי ששון:

 לא, אבל אני מעדכן אותך שזה מה שקרה. מר שי קינן:

 רגע. לכן ועדה לתיקון ליקויים אצל המנכ"ל תבדוק את הנושא הזה, בסדר.  ששון:מר מוטי 

 היום אין בעיה טכנולוגית. מר שי קינן:

 שי, אנחנו מאשרים את דו"ח הביקורת. מר מוטי ששון:

שי, שי, רגע רגע שאלה, שאלה לי אליך. רגע אני רוצה שאלה לשאול. האם  גב' נעה צ'פליצקי:

 ים על כמה שעות,יש לנו קריטריונ

 מאשרים את ההמלצות.  מר מוטי ששון:

 לא, זה לא. מר שי קינן:

 למה לא? למה לא?  גב' נעה צ'פליצקי:

טוב חברים אנחנו נאשר את ההמלצות של ועדת הביקורת. שי תודה רבה.  מר מוטי ששון:

, 15 ,14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1תודה רבה. מי בעד? מי בעד? 

 .אושר. 19, 18, 17, 16

 מוטי אני מבקש שתוסיף שתי המלצות שנויות במחלוקת. מר בני יהונתן:

 אבל אמרתי. מר מוטי ששון:

 שיועברו לדיון. מר בני יהונתן:

מה שבמחלוקת בין גזבר העירייה למבקר העירייה יבואו למנכ"ל ומה שצריך  מר מוטי ששון:

ומה שצריך לקבל הבהרה ממשרד  לקבל, אתה לא שומע אתה מפריע לי.

 הפנים, תבקשו הבהרה ממשרד הפנים. נקודה. זהו. אני סוגר את הישיבה.
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